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(datoteka "10. redna seja_DM550110.MP3") 

[Mandeljc] Dober dan vsem skupaj. Danes smo 1. julij 2020, ura je 17.00 in začenjamo z 10. redno 

sejo Občinskega sveta Občine Gorje in uvodoma pozdravljam vse prisotne. Na podlagi 

tretje točke 26. člena Statuta Občine Gorje danes nadomeščam župana. Preden 

nadaljujem z ugotavljanjem prisotnosti in sklepčnosti, obveščam, da sem 30. 6. 2020 

prejela zahtevo za zvočno in slikovno snemanje 10. redne seje. Zahtevi nisem ugodila, 

ker zvokovno snemanje izvaja Občina Gorje, zato vas opozarjam, da snemanje s strani 

svetnikov ni dovoljeno. V skladu s Poslovnikom je javnosti seja zagotovljena. V skladu 

s 27. členom Poslovnika podajam poročilo o prisotnosti. Od 11ih članov občinskega 

sveta vas je prisotnih 10... Ne…9, vas je prisotnih 9. Ugotavljam, da je svet sklepčen in 

lahko nadaljujemo z delom. Gradivo za sejo vam je bilo poslano k vsem točkam 

dnevnega reda. Opozarjam na napako, in sicer pri predlogu dnevnega reda, točka 1: 

Potrditev zapisnika 9. redne seje občinskega sveta, z dne 3. 7. 2020, se pravilno glasi: 

3. 6. 2020. Za to sejo so se sestala delovna telesa Občinskega sveta in sicer: Odbor za 

negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti ter javnih financ, Komisija za 

mandatna vprašanja, volitve in imenovanja ter Statutarno pravna komisija. Poročila 

bodo predsedniki komisij in odborov podali kasneje. V skladu z 29. členom Poslovnika 

Občinskega sveta Občine Gorje prehajam na obravnavo in potrditev dnevnega reda, in 

sicer za današnjo sejo občinskega sveta predlagam naslednji predlog dnevnega reda: 

potrditev zapisnika 9. redne seje Občinskega sveta Občine Gorje – drugi sklic z dne 3. 

6. 2020; 2. točka, odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu Občine 

Gorje za leto 2020 – rebalans I, predlog – skrajšan postopek; 3. točka, sprememba 

pravilnika o enkratni pomoči za novorojence v Občini Gorje, predlog – skrajšan 

postopek; 4., odlok o občinskih taksah v Občini Gorje, predlog – druga obravnava; 5., 

odlok o predmetu in pogojih za podelitev koncesije za opravljanje obvezne občinske 

gospodarske javne službe, pomoči, oskrbe in namestitve zapuščenih živali v zavetišču 

na območju občine Gorje, predlog – druga obravnava; 6. točka, odlok o spremembah 

Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Knjižnica Antona Tomaža Linharta, predlog – 

druga obravnava; 7. točka, odlok o izločitvi dela naselja in ustanovitev novega naselja 

Zatrnik, predlog – druga obravnava; 8. točka, pravilnik o sofinanciranju malih 

komunalnih čistilnih naprav na območju občine Gorje, predlog – druga obravnava; 9. 

točka, odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi medobčinskega 

inšpektorata in redarstva občin Jesenice, Gorje, Kranjska Gora in Žirovnica, predlog – 

prva obravnava; soglasje k ceni storitev pomoči na domu, 10. točka; 11., Letna poročila 

o delu za leto 2019 in to Javni zavod Osnovna šola Gorje, Knjižnica Antona Tomaža 

Linharta Radovljica, Policijska postaja Bled in pa Medobčinski inšpektorat in redarstvo 

občin Jesenice, Gorje, Kranjska Gora in Žirovnica; 12. točka, ocena izvajanja občinskega 



 

programa varnosti; 13., poročilo o aktivnostih izvajanja operativnega načrta COVID-19; 

14., predstavitev poročila o delavnici – Posvet o razvoju turizma v Gorjah; 15., 

Kadrovske zadeve, imenovanje člana v Knjižnični svet Knjižnice Antona Tomaža 

Linharta Radovljica; 16., informacije župna in pa 17., pobude in vprašanja. Predlog 

dnevnega reda dajem v razpravo. Ni še to. Ima kdo morebiti kakšen predlog še? Če ne, 

ga dajem na glasovanje. Najprej za, kdo je za? Soglasno za 9. Sklep je sprejet. 

Ugotavljam, da je dnevni red potrjen, zato prehajam k 1. točki dnevnega reda današnje 

seje in to je potrditev zapisnika 9. redne seja Občinskega sveta Občine Gorje, 2. sklic z 

dne 3. 6. 2020. Ima mogoče kdo kakšne pripombe na zapisnik 9. redne seje? Ratek?  

[Mandeljc] Pretnar. Še kdo? Nihče.  

[Ratek] Ja, kdor se je tak zapisnik spomnil, to res za pohvaliti. To je za čestitat, to je ravno tako, 

kakor da bi bral včasih ta stare romane, tistega Adam Ford, al Alan ford ali kaj je, Alan 

Ford. Pa, vprašal bi, kolikor takle zapisnik potem občino košta? Prosim, če mi to 

navedete… 

[Mandeljc] To se bo pisno odgovorilo do naslednje seje. Ja? 

[Ratek] V redu. 

[Mandeljc] V redu. Še svetnik Pretnar? 

[Pretnar] Ja, hvala za besedo. Jaz bi opozoril na strani od 78 do 84, kjer je omenjen Pretnar. V 

temu delu lahko povem: »a vas lahko popravim; Brenčič: prosim; Pretnar: govorite o 

Trojčini«… in tako dalje in tako dalje. To Pretnar ni govoril. To je bila druga oseba. Enako 

je v drugem delu od strani 21 do 36, Pretnar: »a niso sami delali ali je to možno? 

Poklukar: ha; Pretnar: da so nekaj sami delali.« To Pretnar, teh stvari ni govoril. Prosim, 

da se, pač, to v zapisniku... 

[Mandeljc] V redu. 

[Pretnar] ... nekaj označi, ali… 

[Mandeljc] V redu. Bomo to še enkrat poslušali... 

[Pretnar] Ja. 

[Mandeljc] ... nasploh pa prosim z ozirom na to, ko imamo zdajle maske, se res slabše sliši vsi 

skupaj moramo gotovo govoriti. V kolikor ni več pripomb, dajem na glasovanje 

naslednji sklep: Občinski svet Občine Gorje potrjuje zapisnik 9. redne seje Občinskega 

sveta Občine Gorje, 2. sklic, z dne 3. 6. 2020 s pripombami iz razprave. Kdo je za? 

Soglasno. Prehajamo na 2. točko dnevnega reda, Odlok o spremembah in dopolnitvah 



 

Odloka o proračunu Občine Gorje za leto 2020, rebalans I, predlog – skrajšan postopek. 

Se nam je pridružila gospa že Monika Breznik, višja svetovalka za javne finance, 

gospodarske in družbene dejavnosti, ki nam bo to obrazložila. 

[Breznik] Ja, hvala za besedo. Lep pozdrav vsem skupaj. Se pravi, pred vami je predlog rebalansa 

I proračuna Občine Gorje za leto 2020. Proračun Občine Gorje je Občinski svet sprejel 

na 8. redni seji, ki je bila 11. decembra 2019. Rebalans proračuna je v bistvu akt občine 

k spremembi proračuna med proračunskim letom. Razlogi za rebalans so: prenos 

sredstev iz leta 2019, in sicer v višini 267.591,05 evra, oziroma to so še dodatna 

sredstva, ki se prenašajo. Potem je bila uskladitev pripadajoče dohodnine, se pravi, v 

mesecu maju smo dobili, da občini pripada višja dohodnina, tako da se prihodki iz tega 

naslova povečajo za 116.000. Potem uskladitev ZFO sredstev in uskladitev še nekaterih 

drugih prihodkov, mogoče tukaj omenim samo turistično takso, ki smo jo zmanjšali za 

25.000 evrov. Kar se tiče odhodkovne strani, smo pa uskladili proračunske postavke 

glede na realizacijo oziroma glede na predvidene naloge, ki jih imamo še v planu 

opraviti do konca leta, v tem primeru načrta razvojnih programov. Zdaj, spremenili smo 

del naziva dvema proračunskima postavkama, in sicer v skladu z dopisom Ministrstva 

za finance. Ker namen tega je, da je enotno zajemanje teh izdatkov v vseh občinah, in 

očitno to zajema v njihovi nazivih. Tako, da tukaj gre za dve proračunski postavki, ki se 

nanašata na vrtec. Zdaj, če gremo še k številkam; bilanca A, bilanca prihodkov in 

odhodkov. Celotni prihodki z rebalansom I so planirani 4.602.235,27 evra, kar pomeni 

povečanje prihodkov za 103.777,50 evra. Celotni odhodki proračuna, rebalansa I so 

planirani v višini 5.662.763,19 evra oziroma se povečajo za 371.183,55 evra. Se pravi, 

proračunski primanjkljaj v bilanci A je 1.060.527,92 evra. Potem smo tudi bilanco B 

uskladili, in sicer se planirani prihodki zmanjšajo; zdaj so planirani samo še, z 

rebalansom so planirani samo še v višini 15 evrov dejansko, kar je bilo skoraj realizacije. 

Glede na to, da je bilo stanje splošnega sklada na dan 31. 12. 2019 v višini 1.060.512,92 

pa glede na to, da sem rekla, bilanca A, koliko je bil proračunski primanjkljaj pa še tukaj 

proračunski presežek, je proračun uravnotežen. Priloga k rebalansu je tudi letni načrt 

ravnanja s stvarnim premoženjem. Gre za prvo spremembo in dopolnitev. Zdaj vam 

bom povedala še večje dele, večje spremembe, ki se nanašajo na proračunske 

postavke, in sicer: za Občinski svet smo povečali proračunsko postavko za 2.000 evrov, 

in sicer smo zagotovili dodatna sredstva za transkripcijo, se pravi, dobesedni prepis 

govora na sejah Občinskega sveta. Potem smo povečali stroške prometne varnosti, in 

sicer za odkup prikazovalnika hitrosti. Materialni stroški Občinske uprave se povečajo 

za stroške revizije, ker lansko revizijo smo plačali v letošnjem letu oziroma je bila konec 

leta zaključena, da je potem plačilo prišlo v letošnjem letu. Potem imamo pa tudi 

zagotovljena sredstva za ureditev dveh pisarn. Potem se povečajo materialni stroški 

skupnega organa, se pravi, skupne občinske uprave Jesenice, zagotovijo se stroški za… 

v višini 10.000 evrov za radarske meritve oziroma ne za radarske meritve, za stroške, 



 

ki so nastali, povezani z radarskimi meritvami. Tukaj gre predvsem za poštne storitve. 

Nakup zgradbe in prostorov, proračunska postavka se poveča. Se pravi, mi smo v letu 

2017 sklenili s KGZ Gozd Bled menjalno pogodbo z doplačilom, se pravi, tukaj je šlo za 

menjavo enih parcel. Nekaj parcel, ki so bile predmet te menjalne pogodbe, bi moralo 

biti skladno s 14. členom Zakona o skladu kmetijskih zemljišč in gozdov Republike 

Slovenije, se pravi, z dnem uveljavitve tega zakona bi morale postati last Republike 

Slovenije. V bistvu, s tem, potem občina ni imela pravice razpolagati s tem 

premoženjem, pa s temi parcelami. Bila je vknjižena lastninska pravica na občino. In 

občina je v dobri veri, da je stvar vse v redu, pač, zadevo izpeljala. Dejansko je bila pa 

zadeva, ni bila pravilno… napačno in je bila tudi brez pravne podlage, a ne, je bila 

vknjižena ta vknjižena lastninska pravica. Tako, da tukaj zagotavljamo 88.669 evrov kot 

odškodnino za ta zemljišča. Potem gre za sofinanciranje dodatne strokovne pomoči v 

drugih vrtcih. Pač, otroci s posebnimi potrebami oziroma ne s posebnimi potrebami, 

ampak ki imajo dodatno strokovno pomoč, jim, pač, občina krije tega specialista ali 

učitelja ali karkoli, in smo zagotovili to, ta sredstva. Potem pa Zdravstvenemu domu 

Bled se je v lanskem letu, je bila, se je izvajala investicija sanacije sistema centralnega 

ogrevanja. Pokazala so se dodatna nujna dela, in sicer je bilo treba sanirati še 

prezračevanje pa kotel je bil dotrajan, tako da je bilo treba tud v nakup novega kotla. 

Ker smo v lanskem letu mi to, pač, delno financirali oziroma v celoti, kar je bilo 

planirano, smo zdaj še s tem rebalansom bomo zagotovili še ta sredstva dodatna, da 

bomo še ta strošek pokrili. Potem bomo povečali redno vzdrževanje gozdnih cest, in 

sicer glede na plan dela, ki so ga poslali v aprilu, se zagotovijo še ta sredstva. Potem za 

redno vzdrževanje občinskih cest bomo zagotovili sredstva za ene priglasitve odsekov. 

Potem, kar se tiče vzdrževanja in gradnje občinskih cest, mogoče omenim samo 

obnovo ceste v Mevkuž, se zagotovi dodatnih 15.000 evrov za oporni zid. Potem za 

zbiranje in odvoz komunalnih odpadkov je predvideno, da bi umestili še dva eko otoka, 

se pravi, te podzemne zabojnike, pa nekaj moramo še sredstev dodatnih zagotoviti za 

odvoz odpadkov z javnih površin. Oskrba naselij z vodo; tukaj bomo zagotovili sredstva 

dodatna v višini 35.000, skoraj 36, za magistralni vodovod Radovna raztežilnik 590. Gre 

za dokumentacijo in odkup zemljišča. To je tudi predmet tega letnega razpolaganja s 

stvarnim premoženjem občine, to je tudi priloga k rebalansu. Potem bomo uredili 

ograjo okrog vodohrana, v bistvu, gre tukaj tudi še za odkup zemljišča in stroške 

povezane s tem. Dodatna sredstva so pa zagotovljena še za obnovo vodovoda, ki se bo 

obnavljal sočasno z lokalno cesto Krnica – Zgodnje Laze – Poljane. Potem tudi za javno 

razsvetljavo smo zagotovili še ena dodatna sredstva, se pravi, za zamenjavo dotrajanih 

svetil in naprav. Potem imamo pa še plansko in urbanistično dokumentacijo; tukaj smo 

mislili, tukaj predvidevamo oziroma planiramo, da bi naročili dodatno projektno 

dokumentacijo za tista območja, ki še nimajo lastnih načrtov uporabe, se pravi, teh 

projektov, da se pripravi – zdaj je tudi Zakon o javnih naročilih majčkeno spustil te meje 

pa bi mogoče lažje tudi izpeljali. Potem so programi opremljanja zemljišč. Planiramo, 



 

da bi pripravili nov program opremljanja in s tem tudi nov Odlok o komunalnemu 

prispevku. Tako, da se tudi ta sredstva zagotavljajo in pa program geodetskih del smo 

povečali kar precej, glede na to, da smo ali pa, da je sodelavec kar pristopil k, da se 

urejajo meje, da se delajo geodetski posnetki, da se, pač, te stvari urejajo, ker jih, pač, 

moramo pri cestah, se tudi tukaj na tej postavki dodatna sredstva zagotovljena. To je 

to, hvala. 

[Mandeljc] Hvala lepa. Mislim, da smo dobili dosti obširno gradivo. Če smo ga prebrali, marsikaj 

vemo. Dodatno nam je obrazložila še Monika pa kljub temu vprašam zdajle, ker je 

Odbor za negospodarstvo obravnaval tudi ta rebalans, bi prosila predsednika, če... 

[Ratek] Ja, hvala za besedo. Mi smo to včeraj obravnavali, še malo širšo verzijo, kakor smo jo 

mi danes slišali, ampak veliko piše. Važni so eni podatki, da smo bili … pa važno je, da 

je več denarja, no. To je še ta najbolj. In predlagamo Občinskemu svetu, da sprejme 

Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu Občine Gorje za leto 20, 

rebalans I in pa še ta drugi sklep: predlagamo, da sprejme Občinski svet Letni načrt 

ravnanja s stvarnim premoženjem Občine Gorje za leto 20.  

[Mandeljc] Hvala lepa. Odpiram razpravo, želi kdo razpravljati? Svetnik Kolenc? Izvolite. 

[Kolenc] Hvala za besedo. Tukaj me malo moti, ker je že v proračunu povečanje teh stroškov. 

MIRa, mi bomo odloke šele obravnavali pa se s tem strinjali.  

[Breznik] Kar se... 

[Kolenc] je pa vse to kar dosti velika podražitev. 

[Breznik] Se pravi, govorimo o materialnih stroških? 

[Kolenc] Tako je. 

[Breznik] A ne? Tukaj gre, v bistvu, samo zaradi tega, ker smo mi lansko leto imeli radar 

stacionarni in je moral inšpektor izdajati odločbe, položnice, kakor koli, v glavnem 

zadevo voditi, izpeljati in je tukaj zelo veliko stroškov nastalo s poštnino. Tukaj gredo 

vse po ZUP-u ven kuverte in je 9.900 evrov bilo tega stroška. Tako nekako so ocenili 

oziroma ne ocenili, toliko so preračunali, naračunali in to mora Občina Gorje pokriti. 

To so tudi na eni koordinaciji MIR-a obravnavali, da se ta sredstva zagotovijo v 

proračunu. Tako, da tukaj ta odlok, ki ga bomo obravnavali, še nima nobene veze. Kar 

se tiče stroškov dela, ostajajo nespremenjeni. Je pa res, da če mogoče ste gledal, se 

pravi, sprejeti proračun, veljavni proračun pa zdaj rebalans pa indeks rebalans/veljavni 

proračun, je indeks večji. To pa zato, ker smo mi materialne stroške tekom leta že 

pokrivali, na postavki pa nismo imeli dovolj sredstev za materialne stroške in sem jih 

jaz prerazporejala iz stroškov dela. Zdaj pa na stroške dela dajem nazaj sredstva, ki so 



 

bila planirana v finančnem načrtu konec leta oziroma za letošnje leto, materialne 

stroške pa povečujemo za stroške poštnih storitev.  

[Mandeljc] Zadovoljen? 

[Kolenc] Ja. Zdaj pa še eno vprašanje. Tukaj na eko otokih, kakor ste rekli, dva nova eko otoka. 

Tukaj je, pač, rebalans  circa 40 tisoč evrov. Ta dva otoka sta že zdefinirana pa bo to 

izpeljano letos ali ne? 

[Breznik] Drugače, izpeljano naj bi bilo letos, planirano, zato to tudi je z rebalansom. 

[Kolenc] Ja. 

[Breznik] Zdaj, lokacije pa ne bi čisto točno vedela. Mislim, da je ena bilo rečeno Spodnje Gorje 

pa ne me zdaj ravno za besedo držati. Dve lokaciji sta bili predvideni, samo zdaj ne 

vem, če sta pa čisto fiksni.  

[Kolenc] Ker zadnjo sejo, ko je bilo poročilo, pa o tem nismo nič govoril, zato sprašujem. 

[Breznik] Kaj da, za? 

[Kolenc] Zadnjič, ko smo imeli poročilo, ko je bil tukaj Štefan... 

[Breznik] Aja. 

[Kolenc] o tem nismo govorili. 

[Ratek] Tega nič nismo. 

[Breznik] Ne, ni bilo. Po mojem smo... 

[Mandeljc] No če lahko samo – je povedal, da bomo šli v nadaljnje... 

[Mandeljc] ... ni pa točno, to pa ja. 

[Kolenc] A ne, ker zdaj pa kar... 

[Breznik] Mi smo pripravljali proračun. Mislim, da je tudi Joži s Štefanom govorila, ker smo videli, 

da je, so še sredstva, da lahko tudi to izpeljemo, no, da... Tako, da ne, to naj bi se 

izpeljalo, sigurno.  

[Mandeljc] V redu? 

[Kolenc] Zadovoljen. 

[Mandeljc] V redu, hvala. Še kdo? V kolikor ni več pripomb, se Moniki zahvaljujem in dajem na 



 

glasovanje naslednji sklep: Občinski svet Občine Gorje sprejme Odlok o spremembah 

in dopolnitvah Odloka o proračunu Občine Gorje za leto 2020, rebalans I in pa Občinski 

svet Občine Gorje sprejme Letni načrt ravnanja s stvarnim premoženjem Občine Gorje 

za leto 2020, 1. sprememba in dopolnitev. Glasujemo za? Soglasno za. Prehajamo na 

3. točko dnevnega reda, sprememba Pravilnika o enkratni denarni pomoči za 

novorojence v Občini Gorje, predlog – skrajšan postopek. V začetku leta 2017 sta 

Občina Gorje in Nova KBM sklenili dogovor o poslovnem sodelovanju pri obdarovanju 

novorojencev občine. Dne 25. 5. 2020 pa je občina prejela dopis, s katerim Nova KBM 

preklicuje zgoraj omenjeni dogovor, ker je banka v času veljavnosti dogovora 

spremenila poslovno politiko in oblike varčevanja. Zaradi tega je potrebno spremeniti 

Pravilnik o enkratni pomoči za novorojence v Občini Gorje. Spremembo pravilnika sta 

obravnavala odbor za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti ter javnih 

financ in pa statutarno-pravna komisija. Najprej prosim predsednika Ratka za kratko 

poročilo. 

[Ratek] Ja, to smo tudi obravnavali. Za novorojence je prav, da je ta denar, in se strinjamo s 

tem in predlagamo tudi Občinskemu svetu, da se potrdi. 

[Mandeljc] Hvala lepa in še predsednik Poklukar. 

[Poklukar] Sklep: statutarno-pravna komisija ugotavlja, da je predlog spremembe Pravilnika o 

enkratni pomoči za novorojence Občine Gorje skladen z veljavno pravno zakonodajo. 

Obravnavanje spremembe v predlagani obliki, poglej, ne vem… Glasovanje je bilo 3 za, 

predstavila je pa Jesenšek vse tele dokumente. 

[Mandeljc] Hvala lepa. Odpiram razpravo, želi še na to kdo razpravljati? Ja? Svetnik Kolenc? 

Izvolite. 

[Kolenc] A ste tukaj stopili v stik s kakšno drugo banko še? 

[Jesenšek] Ne. Načeloma ne predvsem zato, ker ni izkazanega interesa za tako varčevanje, ker, 

recimo, odkar imamo sploh ta dogovor pa že prej smo imeli varčevalno, pač, to knjižico, 

ni bilo nobenega interesa za tako varčevanje. Mislim, da zadošča enkratno denarno 

nakazilo pa vrednostni bon. 

[Kolenc] Hvala. 

[Mandeljc] V redu, zadovoljen? Hvala, še kdo? V kolikor ne, zaključujem razpravo in dajem na 

glasovanje naslednje, naslednje predlog sklepov, sklepa: Občinski svet Občine Gorje 

sprejema sprememba Pravilnika o enkratni pomoči za novorojence v Občini Gorje. 

Glasujemo za. Urban si? Ja? Vsi, ja. Soglasno za. Torej, je sklep sprejet. Prehajamo na 

4. točko, Odlok o občinskih taksah v Občini Gorje – predlog, 2. obravnava. Odlok o 



 

občinskih taksah v Občini Gorje je Občinski svet Občine Gorje obravnaval v 1. branju, 

na 9. redni seji, 2. sklic, dne 3. 6. 2020. Na Odlok so bile podane naslednje pripombe: 

9. člen, 2. poglavje, 3. alineja se dopolni tako, da se za besedo "družbenih dejavnosti" 

napiše "in športnih dejavnosti". Potem, naslednja: posebni del, tarifa 1, cirkusi in 

zabavni parki dodajo med prireditve s profitnim namenom. Kot tretja, primerno se 

preoblikuje tabela 2.1... Kaj?  

[Jesenšek] Tabela. 

[Mandeljc] Tabela 2.1 v posebnem delu. Pripombe so bile smiselno upoštevane. Odpiram, 

pravzaprav, se opravičujem – ker na predlog Odloka ni bilo podanih amandmajev... Ja? 

[Kolenc] 2. točka ni popravljena zadaj v posebnem delu. Na strani 8. Še kar so cirkusi, zabavni 

parki so zgoraj, ne pa spodaj.  

[Jesenšek] ampak obe tabeli sta za profitne, se gre za profitne. 

[Mandeljc] Saj sta obe profitni 

[Jesenšek] nobena ni neprofitna tukaj, obe prireditve s profitnim namenom. 

[Kolenc] Ja, ampak jaz sem predlagal, da se cirkusi dol na dražji del… to je profitna.. razstava ni 

profitna. 

[Mandeljc] Tudi, če jo ima kdo. 

[Kolenc] Jaz bi dal cirkuse, zabavne parke tam sem že, bi jih dal dol, tako sem tudi imel namen 

predlagati prejšnjo sejo. Na dražjo tarifo. 

[Mandeljc] Se bo ta del še enkrat preveril, no, oziroma to, kar si predlagal prejšnjo sejo in to 

pogledali še enkrat. Ker pa ni bilo podanih posebnih amandmajev, razprava, v bistvu, 

ni predvidena in dajem glasovanje, na glasovanje sklep: Občinski svet Občine Gorje 

sprejme Odlok o občinskih taksah v Občini Gorje. Glasujemo za. Soglasno, sklep je bil 

sprejet. Prehajamo na 5. točko dnevnega reda, Odlok o predmetu in pogojih za 

podelitev koncesije za opravljanje obvezne občinske gospodarske javne službe pomoči, 

oskrbe in namestitve zapuščenih živali v zavetišču na območju Občine Gorje – predlog, 

2. obravnava. Občinski svet Občine Gorje je na 9. redni seji, 2. sklic, obravnaval predlog 

Odloka o predmetu in pogojih za podelitev koncesije za opravljanje obvezne občinske 

gospodarske javne službe pomoči, oskrbe in namestitve zapuščenih živali v zavetišču 

na območju Občine Gorje. Na predlagani odlok ni bilo podanih bistvenih pripomb in 

predlogov. Tudi na ta odlok ni bilo podanih nikakršnih amandmajev, zato dajem na 

glasovanje naslednji predlog sklepa: Občinski svet Občine Gorje sprejme predlog 

Odloka o predmetu in pogojih za podelitev koncesije za opravljanje obvezne občinske 



 

gospodarske javne službe pomoči, oskrbe in namestitve zapuščenih živali v zavetišču 

na območju Občine Gorje. Glasujemo za. Vsi za. Ugotavljam, da je sklep sprejet. 

Prehajamo na 6. točno dnevnega reda, Odlok o spremembah Odloka o ustanovitvi 

javnega zavoda knjižnice, Knjižnica Antona Tomaža Linharta – predlog, 1. obravnava. 

Občinski svet Občine Gorje je na 9. seji, 2. sklic, obravnaval predlog Odloka o 

spremembah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Knjižnica Anton Tomaž Linhart 

Radovljica. Na predlagane spremembe odloka ni bilo podanih pripomb in predlogov, 

zato dajem na glasovanje naslednji predlog sklepa: Občinski svet Občine Gorje sprejme 

Odlok o spremembah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Knjižnice Antona Tomaža 

Linharta Radovljica. Glasujemo za. Hvala lepa, soglasno za. Prehajamo na 7. točko, 

Odlok o izločitvi dela naselja in ustanovitev novega naselja Zatrnik, 2. obravnava. 

Občinski svet Občine Gorje je na 9. seji, 2. sklic, obravnaval predlog Odloka o izločitvi 

dela naselja in ustanovitev novega naselja Zatrnik. Na predlagani odlok ni bilo podanih 

pripomb in predlogov, zato dajem na glasovanje naslednji sklep: Občinski svet Občine 

Gorje sprejme Odlok o izločitvi dela naselja in ustanovitev novega naselja Zatrnik. 

Glasujemo za. Soglasno. Hvala lepa. Prehajamo na 8. točko... 

[Poklukar] Jaz bi nekaj vprašal tule. 

[Mandeljc] Ja, svetnik Poklukar? 

[Poklukar] Kaj pa, recimo, Mrzli studenec, tudi paše pod Krnico, kam bo pa zdaj ta pasal? 

[Mandeljc] To smo imeli zdaj to, če lahko... 

[Kolenc] Sliko smo že imeli. 

[Mandeljc] ... smo sliko že imeli. 

[Ratek] Imeli smo sliko, samo zdaj pa ne znam povedati. 

[Mandeljc] Mogoče je dve gradivi nazaj, dve, tri... 

[Ratek] Ja. 

[Mandeljc] ... poglej sliko, ki je v gradivu. 

[Ratek] Pa vse, kateri zaselki pa vse, katera zadeva gre zraven. 

[Poklukar] Pa na sliki so gor? 

[Ratek] Ja. 

[Mandeljc] Vse. 



 

[Ratek] Ja. 

[Poklukar] Aha. 

[Mandeljc] To smo že imeli. 

[Ratek] Vse to je notri. 

[Poklukar] Potem pa, sem sem spregledal. 

[Mandeljc] Mhm. Točka 8, Pravilnik o sofinanciranju malih komunalnih čistilnih naprav na območju 

Občine Gorje – predlog, 2. obravnava. Občinski svet Občine Gorje je na 9. redni seji, 2. 

sklic, obravnaval predlog Pravilnika o sofinanciranju malih komunalnih čistilnih naprav 

na območju Občine Gorje. Na predlagani pravilnik ni bilo podanih bistvenih pripomb in 

predlogov, zato dajem na glasovanje naslednji predlog sklepa: Občinski svet Občine 

Gorje sprejme Pravilnik o sofinanciranju malih komunalnih čistilnih naprav na območju 

Občine Gorje. Glasujemo za. Soglasno za. Hvala lepa. Prehajamo na 9. točko, in sicer 

Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi medobčinskega 

inšpektorata in redarstva občin Jesenice, Gorje, Kranjska gora in Žirovnica – predlog, 1. 

obravnava. Za uvodno obrazložitev prosim Aleša Koželja, inšpektorja MIRa. Upam, da 

je že kle, ga greš iskat? 

[Koželj] Dober dan želim. 

[Mandeljc] Dober dan. 

[Koželj] Majčken z zamikom… 

[Mandeljc] Nič hudega, dobro. 

[Koželj] Lep pozdrav, gospa podžupanja in gospodje in gospe svetnice.  

[Mandeljc] Hvala lepa 

[Koželj] Zdaj, prvo imamo Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi 

medobčinskega inšpektorata in redarstva občin Jesenice, Gorje, Kranjska gora in 

Žirovnica. Zdaj, gradivo ste dobili in jaz upam, da ste si tudi prebrali. Zdaj, ves namen 

te spremembe je, no, da je, pač, država spremenila Zakon o financiranju občin. Kot 

veste, se naš organ ali pa naš organ sofinancira tudi država, zato so se, pač, ti deleži že 

v lanskem letu znižali. Po drugi strani pa država predlaga oziroma daje zdaj možnost 

ustanovitev skupnih občinskih uprav, kjer se, pač, te zadeve lahko povežejo, in bi rekel, 

več skupnih nalog občine združujejo, večji delež sofinanciranja je. Zato je naš organ to 

možnost izkoristil. Zdaj, razlogov je več, ne samo, pač, finančna sredstva. Zdaj, dejstvo 

je, da – kot tudi sami verjetno opažate – bom rekel, v navednicah, da se policija umika, 



 

da jo je vedno manj. Po drugi strani mora potem občina zagotoviti našo prisotnost 

oziroma to je alternativa. Jaz mislim, da smo tudi vse bolj aktiven partner v lokalnem 

okolju. Nenazadnje, zadnja stvar je pa, da država nalaga vse več nalog občinskemu 

redarstvu, občinskim redarstvom in inšpektoratom. Zdaj, tukaj bi omenil predvsem 

gradbeno zakonodajo, potem Zakon o urejanju prostora. To je en segment. Ta drugi 

del je pa, da se tudi naši postopki, da jih je vedno več. Zdaj, pač, današnji dnevni red je 

majčkeno drugačen, kot po tem priporočilu, obsežneje povedal oziroma vam bom 

povedal, koliko dela je bilo v letu 2019 opravljenega z naše strani pa boste videli, da je 

bistveno več dela, da se je število postopkov povečalo. No, to je pa, v bistvu, še ta četrta 

stvar, zakaj predlagamo spremembo. Zdaj, kar se tiče deležev, no, bom rekel, ti deleži 

se spreminjajo glede na potrebe, dosedanje potrebe občin, a ne. Pač, ti deleži so bili v 

letu 2009 mislim, da določeni. Zdaj, v teh 10, 11 letih so se ti deleži majčkeno 

spremenili oziroma potrebe so se spremenile in mi smo tem potrebam sledili, no, zato 

so se, pač, ti deleži prilagodili. Zdaj, če bo sprejet oziroma naš predlog je, da se, pač, na 

novo zaposli dva občinska redarja, potem pravnika, ki bi vodil te prekrškovne zadeve. 

Poleg tega, bom rekel, tudi te pisne dele, ki jih imamo kar precej. Obenem bi pa vključili 

tudi svetovalca za civilno zaščito. Tukaj ne pomeni, da bi karkoli posegali oziroma 

reorganizirali občinske štabe civilnih zaščit, civilne zaščite, ampak to bi bila, pač, samo 

neka dodana vrednost, neka pomoč pa neka koordinacija. Zdaj, trenutno se 

financiramo s strani države ali pa smo sofinancirani v deležu 35 %. Po tem predlogu bi 

se ta odstotek sofinanciranja s strani države dvignil na 45 %. Toliko bi bilo na kratko, 

no, jaz upam, da nisem bil predolg , zdaj pa vprašanja 

[Mandeljc] Hvala lepa. 

[Koželj] ... vprašanja. 

[Mandeljc] Mislim, no, da je kar tiste poglavitne stvari povedal. V bistvu, na široko je vse v gradivu 

pa kljub temu vprašam,  če ima kakšen res tehten razlog. Moram vam pa povedati tudi, 

da je to, sprejemalo odlok o teh spremembah in dopolnitvah obravnavala tudi 

statutarno-pravna komisija. Prosim predsednika Poklukarja. 

[Poklukar] Statutarna-pravna komisija ugotavlja, da je predlog Odloka o spremembah in 

dopolnitvah Odloka o ustanovitvi medobčinskega inšpektorata in redarstva občin 

Jesenice, Gorje, Kranjska Gora in Žirovnica skladen z veljavno pravno zakonodajo in 

predlaga Občinskemu svetu Občine Gorje, da ga obravnava in sprejme v predlagani 

obliki. Sprememba Pravilnika o enkratni pomoči za, aha, to so pa  novorojenci... , tole 

pa ne bo prav… 

[Mandeljc] Preden odpiram razpravo, naj povem to, da to sprejemajo vse občine soustanoviteljice 

in ostale so že to sprejele, zato – samo toliko medklic. Ja, svetnik Ratek? 



 

[Ratek] Jaz bi vprašal: lansko leto smo mi imeli lansko leto smo enega redarja zaposlili več, 

ampak večinoma za potrebe Kranjske Gore. A sta ta dva za kakšno občino direktno 

napovedana že, ali bo za splošno? 

[Koželj] Ja. Ne, zadeva je taka, da se spreminjajo deleži. S tem, ko bomo dva nova redarja 

zaposlili, se, bom rekel, kvota ur, ki jih bodo, mislim, kvota ur se na vse občine poveča, 

s tem bo tudi vaša občina deležna večjega števila ur prisotnosti tukaj, a ne, pa tudi 

odstotek se vam majčkeno dviguje, tako, da bo bistveno več... 

[Ratek] Ur lahko... 

[Koželj] ... redar prisoten v vaši občini. 

[Ratek] V Gorjah, ja, ker... 

[Koželj] Ja oziroma redarja, redarji , no… 

[Ratek] ... ker velikokrat imamo tele vprašanja ravno zaradi vrtca pa zaradi šole, a ne, ta največ, 

ker takrat redarje res ta najbolj potrebujemo. Seveda, ne morejo biti pa, koliko jih je 

bilo vseh skupaj, 5, ne morejo biti pa vseh občinah... 

[Koželj] Štirje. 

[Ratek] ... ali štirje, da so povsod, no. 

[Koželj] Ja. 

[Ratek] Jaz, no… hvala vam. 

[Mandeljc] Hvala. Zadovoljen z odgovorom? 

[Ratek] Ja. 

[Mandeljc] Ja. Ima še kdo slučajno? Svetnik Kolenc? 

[Kolenc] Hvala. Ja, povišan obseg dela zastopim, a ne, tudi s tem se zadeva povečuje, pa večji 

strošek je. Tu bi pa samo vprašal: mi, naša občina, in kranjskogorska, se je spremenil 

delež, a ne, za večji procent, recimo, da 3,5 %. Zdaj, to, a ste zdaj z našo občinsko 

upravo to zadevo kaj usklajevali, a je to zdaj predlog na mizi, ko moramo mi odločati? 

Po drugi strani me pa zanima, kako ste do tega procenta prišli? A je to na podlagi 

trenutno opravljenih ur, a je kakšna zadaj druga, drugo tolmačenje? 

[Koželj] Hvala za vprašanje. Zdaj, tako kot je gospa podžupanja je povedala, to je usklajeno z 

vsemi štirimi ustanoviteljicami, občinami ustanoviteljicami. Zdaj, do teh deležem smo 

pa prišli na podlagi prisotnosti, ki jo vsako leto poročamo v poročilih. Zato sem na 



 

začetku rekel, da je mogoče majčkeno, ampak, pač, tak je redosled, bom potem tudi v 

poročilu predstavil, koliko od tega deleža smo odstopali, a ne, se pravi, na plus, se pravi, 

ostale občine, bom rekel, predvsem Jesenice pa Žirovnica sta bili bistveno prikrajšani. 

Se pravi, bom povedal po domače: bistveno več je bilo plačanega, kot smo bili pa mi 

tam prisotni, na račun Gorij in Kranjske Gore. In zdaj hočemo nekje, pač, to uravnilo 

porabiti, da se bodo odstotki prisotnosti ujemali z dejansko prisotnostjo. 

[Kolenc] Hvala. 

[Mandeljc] Vredu, zadovoljen? V redu, hvala. Ima še kdo kaj? Če ne, bi se jaz gospodu Koželju 

zahvalila in dajem na glasovanje predlog sklepa: Občinski svet občine sprejme predlog 

Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi medobčinskega 

inšpektorata in redarstva občin Jesenice, Gorje, Kranjska gora in Žirovnica, 1. 

obravnava. Glasujemo za. Soglasno sprejeto. Zaenkrat hvala, se še vidimo. 

[Koželj] Se še vidimo. 

[Mandeljc] In gremo na 10. točko, soglasje k ceni storitev pomoči na domu. Za uvodno obrazložitev 

bom prosila gospoda Alena Grila, upam, da je že tukaj, je že tukaj…,direktorja Doma 

Dr. Janka Benedika. Soglasje k ceni... A je?  

[Gril] Dober dan. 

[Mandeljc] Pozdravljeni, dober dan želim. Izvolite. 

[Gril] Dober dan.  

[Mandeljc] Obravnavamo točko glede soglasja k ceni storitev pomoči na domu in vas prosim za 

kratko obrazložitev. 

[Gril] Hvala lepa za besedo. Svet Doma Dr. Janka Benedika Radovljica je na svoji 21. redni seji 

soglasno dne 11. 3. sprejel Sklep o določitvi cene pomoči družini na domu za območje 

Občine Gorje, na podlagi izračuna, ki ga je za Dom Dr. Janka Benedika Radovljica 

pripravila notranja revizorka gospa Simona Krese. Predlagamo, da Občinski svet Občine 

Gorje poda soglasje k novi ceni pomoči družinam na domu za območje Občine Gorje, 

in sicer kot zdaj – mi smo dali že kar predlog od 1. 4. pred korono, tako da zdaj najbrž 

predlagano s 1. 7. 2020. 

[Mandeljc] Ja. 

[Gril] Predlog je sledeči: skupna cena pomoči, pomoč družini na domu znaša 20,45 EUR/uro 

na delovnik, skupna cena pomoč družini na domu znaša 25,54 EUR/uro v nedeljo ter 

skupna cena pomoči družini na domu znaša 27,23 EUR/uro na dan državnih praznikov. 



 

Cena, ki pa jo bo za storitev pomoči družinam na domu plačal sam uporabnik pa znaša:, 

se pravi, 5,56 EUR/uro na delavnik, 7,78 EUR/uro ob nedeljah ter 8,34 EUR/uro na dan 

državnih praznikov. Na kratko še majčkeno glede samega izračuna cene. Metodologijo 

za oblikovanje cene pomoči družini na domu določa Pravilnik o metodologiji za 

oblikovanje cen socialno-varstvenih storitev, to je, se pravi, Pravilnik o metodologiji. 

Ceno določi organ upravljanja pravne osebe, soglasje k ceni pomoči družini na domu 

pa daje pristojni občinski organ. Sama storitev pomoč na domu se izvaja po normativih 

in standardih, ki jih določa omenjeni Pravilnik. Normativ storitve same določa časovne 

okvire, število storitev na izvajalca ter načela smotrne organiziranosti izvajalcev ter 

postavlja osnove za vrednotenje stroškov in določanje cen storitev. Toliko na kratko o 

posameznem izračunu cene. Poudariti je treba še: stroški storitve so vsi stroški in 

odhodki, ki nastajajo v zvezi z izvajanjem pomoči na domu, in se upoštevajo kot 

element oblikovanja cena v skladu s Pravilnikom o metodologiji, ne glede na to, kdo je 

plačnik. V nadaljevanju v gradivu je tudi tabela, in sicer je noter razrez podatkov glede 

na število uporabnikov za Občino Gorje. Potem delež vseh uporabnikov, in sicer število 

uporabnikov v Občini Gorje trenutno 14,42, procentualno glede na neko samo 

strukturo uporabnikov Doma Janka Benedika je relacija 40 %. Delo opravljata dve 

socialni oskrbovalki. Določeno je število efektivnih ur 103. 103 ure so določene zato, 

ker je tukaj velika razpršenost okolja, in tukaj bi rekel glede same kilometrine. Potem, 

tukaj je še razrez, se pravi, delež vseh efektivnih ur. Potem pa še zdaj, še subvencije in 

stroški dela. Toliko na kratko. Več imate notri v, se pravi, v samem gradivu, tako da 

prosim za vprašanja. 

[Mandeljc] Hvala lepa. No, soglasje k ceni je obravnaval tudi Odbor za negospodarstvo in javne 

službe družbenih dejavnosti in javnih financ, zato predsednika Ratka prosim... 

[Ratek] Ja, hvala. 

[Mandeljc] ... za kratko poročilo. 

[Ratek] Mi smo že včeraj to obravnavali in smo imeli tudi eno vprašanje. A ne? Imate prosim, 

da mi to obrazložite, potem bomo pa dali, bom jaz dal predlog za Občinski svet. Prosim. 

[Gril] Ja. Včeraj smo se pogovarjali, je bilo vprašanje, in sicer vprašanje glede 

nesorazmernosti povečanja, se pravi, vrednosti urne postavke, in sicer tam, kjer jo 

plača občina, kjer jo plača sam uporabnik. Jaz sem z gospo Krese potem včeraj govoril 

glede tega in zadeva je dejansko sledeča: vsi stroški se ne delijo sorazmerno med 

uporabniki financiranja občine, cena ure neprofitne  storitve pomoči na domu, ki jo 

mora plačati sam uporabnik, se določi na naslednji način, in sicer strošek strokovne 

priprave v zvezi s storitvijo dogovora financira v celoti občina, kar je tudi razvidno v 

gradivu iz Obrazca 2, vrstica A. Metodologija dodatno še določa, da se stroški za 



 

upravno-administrativna dela, ki se plačujejo na stroške delavca za strokovno pripravo, 

ki štejejo v stroške vodenja in koordinacije, razvidno in Obrazca 2.1, stolpec Povprečni 

mesečni stroški, se pravi, vrstica 2A. Ta postavka v zdaj veljavni ceni ni bila upoštevana 

pravilno, ampak je bila v celoti odšteta v breme občinskega proračuna, morala pa bi 

biti le v deležu subvencije. Tako, da iz tega ven izhaja, da dejansko pretekli izračun ni 

bil čisto pravilno narejen, zdaj ga imamo tako, kot sem že včeraj obrazložil, narejen bi 

rekel strogo v skladu z zakonodajo po pravilniku in metodologiji za izračunavanje cen 

storitev socialne oskrbe, in šele zdaj se je dejansko, ko se je ta cena pravilno izračunala, 

je tudi dejansko ta razlika nastala in naslednjič, ko se bodo dejanske cene povišale, bo 

tudi sorazmerno povišalo. Zdaj se bo v bistvu, napako odpravilo iz preteklih let, ker 

mislim, da zdaj dejansko se pogovarjamo o dvigu cene, ki je bila nazadnje zvišana v letu 

2018. Tako, da je, v bistvu, ta razlika, to nesorazmerje, ki je bilo včeraj postavljeno 

vprašanje, ravno iz tega izhaja, torej, da dejansko v preteklem izračunu to ni bilo 

pravilno obračunano.  

[Ratek] Hvala. 

[Mandeljc] Hvala lepa, predsednik, ja. 

[Ratek] Sem zadovoljen s tem in tudi predlagamo Občinskemu svetu, da sprejme te cene, nove 

cene storitve pomoči na domu. 

[Mandeljc] V redu, hvala. Odpiram razpravo na to, če še komu kaj ni jasno. Svetnik Kolenc? 

[Kolenc] Ja, hvala. Ja, v preteklih sem zmeraj govoril o tem izračunu, a ne, upam, da zdaj, kot 

zagotavljate pa, ko imate gospo Kresetovo, da je zdaj zadeva, verjamem, da je zadeva 

v redu, ne. 

[Gril] Ravno zato, razno zato, v izogib, a ne, ker gospa Krese je tudi z Občino Radovljica, z 

Občino Bled, tukaj je dejansko sem jo povabil tukaj na sodelovanje, da je zadeva res 

transparentna in tudi verodostojna, ravno zato. 

[Kolenc] Bi pa tu še vprašal tole: nimamo pa nikjer prikazanega izračuna za to nedelje pa 

praznike, te dodatke, a ne? 

[Gril] Kako? 

[Kolenc] Tega ni, samo ceno imamo, nimamo pa zdaj nikjer prikazano, zakaj je nedeljsko delo 

toliko dražje, zakaj je praznik toliko dražji. Za naslednjič, ko boste pripravili, bi še to 

prosil, no... 

[Gril] Ja... 



 

[Kolenc] ... pa vem, da ne boste vedeli.. 

[Gril] Ja, to so tisti elementi, ki so dejansko... 

[?] Ja, za praznike... 

[Gril] [govor se prekriva] 

[?] ... v gostinstvu, trgovine. 

[Gril] [govor se prekriva]. Ja.  

[Mandeljc] V redu? Hvala. 

[Kolenc] Hvala. 

[Mandeljc] Ima še kdo kaj? 

[?] Aja, pa sobota je tudi zraven, a ne? 

[Gril] Kako? 

[?] Saj to je to. 

[?] Sobote? 

[Mandeljc] Tudi, tudi. Sobota pa prazniki. 

[Gril] Tudi, tudi to je, vse, vseh 7 dni na teden. 

[Mandeljc] V redu. Še kdo? Če nima, se jaz gospodu Alenu Grilu zahvaljujem. 

[Gril] Hvala. 

[Mandeljc] Hvala lepa in še naprej za tako sodelovanje, kot je... 

[Gril] Tako, hvala tudi za vaše dobro sodelovanje. 

[?] Živeli. 

[Mandeljc] Zaključujem razpravo in dajem na glasovanje naslednji predlog sklepa: Občinski svet 

Občine Gorje daje Domu Janka Benedika Radovljica soglasje k ceni socialne oskrbe 

pomoči na domu. Skupna cena storitev za socialno oskrbo znaša: na delovnik 20,45 na 

uro, nedelja 25,54, na dan državnih praznikov pa 27,23 EUR/uro. Občinski svet Občine 

Gorje sprejme sklep, da se cena storitve za socialno oskrbo subvencionira v višini 

71,45 % iz občinskega proračuna. In glede na to subvencioniranje občine, cene socialne 



 

oskrbe za uporabnika znašajo: na delovnik 5,56, na nedeljo 7,78 in na dan državnih 

praznikov 8,34 EUR/uro. Cene stopijo v veljavo s 1. 7. 2020. Glasujemo za. Soglasno, 

lepo. Gremo na naslednjo točko, točka 11 in smo pri letnih poročilih. Najprej je na vrsti 

javni zavod osnovna šola, kjer danes tudi gostujemo, in za uvodno obrazložitev prosimo 

Mojco Brejc, ravnateljico osnovne šole Gorje. Je slišala in prihaja.  

[?] Je že tu. 

[Mandeljc] Gospa Brejčeva, pozdravljena, izvolite. 

[Brejc] Lep pozdrav vsem skupaj. Takole izgleda naša učilnica, če je ozvočena.  

[Mandeljc] Ja. 

[Brejc] Da si malo ogledam. Ja. Najlepša hvala. Letno poročilo ste dobili prav pred seboj in ste 

ga najverjetneje pogledali. Če samo povzamem v dveh stavkih. Mi smo leto 2019 

poslovali tako, kot smo načrtovali s finančnim načrtom za poslovni del in tako, kot smo 

načrtovali z letnim delovnim načrtom za pedagoški del. Nikjer ni posebnih odstopanj, 

ki ne bi imela zadaj neke obrazložitve, jaz sem prepričana, da delamo tako, tako kot se 

načrtuje, da gospodarimo kot skrbni gospodarji s sredstvi, ki jih dobimo. Nekaj je 

seveda presežka, pravzaprav saj jaz bom potem tudi občino, če lahko to nazaj da, bo, 

pač, nekaj…, da bomo za šolo…,tako da, če ima kdo kaj vprašati, bom zelo vesela. 

Mogoče kar isto rekla, to so konkretne številke, konkretni evri ni nobenih ničel, recimo, 

če strokovne literature v enem letu kupimo za 100 evrov več, se takoj indeks poveča 

že za 20 %, a ne, če je 1.000 evrov eno leto dvesto evrov več. Nikjer pa ni, povsod tam, 

kjer so indeksi različni napram prejšnjem letu, vam lahko pojasnim, zakaj. 

[Mandeljc] V redu, zaenkrat hvala. Letno poročilo je obravnaval tudi Odbor za negospodarstvo, 

javne službe družbenih dejavnosti in javnih financ, zato predsednika Ratka prosim za 

kratko poročilo. 

[Ratek] Ja, hvala. Jaz sem tole poročilo že poslušal dvakrat pa ta prvega ta najbolj obširnega, 

no, zdaj včeraj to, kar je potrebno za Občinski svet in predlagamo Občinskemu svetu, 

da se seznani s tem in, če ima kakšna vprašanja, naj vpraša. Mi jih nismo potem več 

imeli, no. Toliko. 

[Mandeljc] V redu, hvala lepa. Odpiram razpravo. Ima kdo kaj za vprašati? Tokrat ne. 

[Brejc] Dajte me kaj vprašat… 

[Mandeljc] No, tokrat je pa svetnik Kolenc zadovoljen. To se pravi, je poročilo res v redu.  

RATEK Ja, ne, zdaj ne, danes ne upamo, ker je na svojem teritoriju. 



 

[smeh] 

[Mandeljc] S tem zaključujem razpravo, se vam resnično zahvaljujem za vaše delo, za skrb za 

otroke gorjanske, da jih vzgajate, da jih pripravljate za pot v svet in upam še naprej 

tako pa prijetne počitnice in pa dopust. Hvala lepa. 

[Brejc] Hvala bom te želje prenesla na kolektiv. Hvala lepa. 

[Mandeljc] S tem zaključujem razpravo in dajem na glasovanje predlog sklepa. Glasujemo za. 

Soglasno za, hvala. Naslednja je Knjižnica Antona Tomaža Linharta Radovljica. Za to, za 

uvodno obrazložitev prosim Boženo Kolman Finžgar, direktorico Knjižnice Antona 

Tomaža Linharta Radovljica. A je še ni? 

[Ratek] Je. 

[Mandeljc] Je? A, prihaja. Tukaj smo vam pripravili. 

[Kolman] Dober dan, lep pozdrav. Že dolgo je, kar nisem bila učiteljica, a ne, svoje čase sem učila. 

[Mandeljc] Tako. A res? 

[Kolman] Ja, ja, učila sem 4 leta tako na osnovni šoli kot na srednji šoli. 

[Mandeljc] No, potem pa malo se boste spomnili za nazaj. 

[Ratek] Klopi. 

[Kolman] Prav. Da ne bomo predolgi. Zdaj, z rezultatom za leto 2019 smo relativno zadovoljni. 

Ne čisto, zato ker so nekatere postavke nižje kot preteklo leto. Mi smo že med letom 

ugotavljali, da se nekatere postavke znižujejo in zato smo sprejeli ukrepe že med letom. 

To se pravi, kar se tiče števila aktivnosti, [nerazumljivo] smo imeli [nerazumljivo], 

uvedli smo tudi, recimo, abonma za otroke pa za lutkovne in druge predstave, ko smo 

ugotovili, da je tam obisk strašno padel. V jeseni smo tudi imeli že imeli predavanja za 

vse starše Vrtca Gorje in opozarjali, recimo, na pomen branja, na pomen obiska in tako 

naprej, kajti tudi izposoja upada, pa, seveda, s tem tudi obisk v sami knjižnici. Tako, da 

rezultati: v februarju letos so že kazali seveda napredek. Tale maska je zelo zoprna, 

ampak korona je, pač, povzročila čisto drug pristop o skrbeh in tako naprej. Tako, da 

jaz mislim, da mi delamo dobro, po najboljših močeh. Kaj bo pa kakšni rezultati bodo 

letos, bomo videli. Moram reči, da smo ohranili vse akcije za spodbujanje branja, 

celo…, zelo smo se posvetili nabavi knjižničnega gradiva, ker tudi ugotovili smo, da v 

teh prejšnjih letih je bila ta nabava nižja. To pomeni, da ni več tistega, zaradi česar 

ljudje pridejo v knjižnico. In v lanskem letu smo povečali nabavo. Sicer smo pa vsa 

sredstva, kar jih je, namenjali za dejavnost. Zdaj, če ste pogledali indekse, ste pa 



 

nekateri videli neko odstopanje, ampak zlasti pri materialnih stroških je tako, da mi 

kakšno leto recimo, kuverte nabavimo letos, potem pa čez dve leti ga, pač čez tri leta 

spet. Skratka, takrat ko je pa potreba,  pa nabavimo spet, zato so te večje količine. Jaz 

bi imela za uvod toliko. Sicer pa z veseljem odgovarjam na vprašanja. 

[Mandeljc] Ja, hvala lepa, res je. Poročilo ste pripravili res v redu, tako da če smo ga prebrali, res 

vemo vse, kar je treba. Poročilo letno je obravnaval tudi Odbor za negospodarstvo in 

javne službe družbene dejavnosti in javnih financ, zato predsednika Ratka prosim 

ponovno za kratko poročilo. 

[Ratek] Ja, hvala. Mi smo to poslušali tudi pa tako, kdor je bral, je sigurno veliko od tega izvedel. 

Imeli smo tudi včeraj nekaj, ena vprašanja in pa tudi eno prošnjo od njih, same 

knjižnice, zaradi, glede parkiranja pred knjižnico in bomo mi to dali naprej na občino, 

da bodo nekaj to urgirali. Drugače se pa strinjamo s tem poročilom in ga takega tudi 

naprej dajemo na Občinski svet. 

[Mandeljc] Hvala lepa. No, to, kar si omenil glede parkiranja oziroma, kar smo imeli na odboru; 

pripravlja se parkirišče in mislim, da bo letos to več ali manj se začelo, tako da bomo s 

tem razbremenili. Odpiram razpravo. Se kdo prijavi k razpravi? Nihče. Torej, se gospe 

Kolmanovi zahvaljujem, hvala lepa za vas čas, za vas trud, da knjižnico ohranjate v tako, 

kot je. Kot zvesta bralka lahko rečem, da sem izredno zadovoljna. 

[Kolman] Hvala. 

[Mandeljc] Tako, da... 

[Kolman] Bom prenesla v ekipo. 

[Mandeljc] ... hvala vam še vnaprej. Veliko uspeha pa čim manj mask.  

[Kolman] Ja, to si vsi želimo.  

[Ratek] Ja. 

[Kolman] Hvala pa uspešno pa, če ne prej, drugo leto. 

[Mandeljc] Tako. 

[Ratek] Drugo leto… 

[Mandeljc] V redu. S tem zaključujem razpravo in dajem na glasovanje naslednji predlog sklepa: 

Občinski svet Občine Gorje se seznani z letnim poročilom Knjižnice Antona Tomaža 

Linharta Radovljica. Glasujemo za. Soglasno za. Na vrsti je poročilo Policijske postaje 

Bled. Za uvodno obrazložitev prosim Boštjana Lenčka, komandirja Policijske postaje 



 

Bled. A kličemo na 112? A ga ni? Je. Dober dan želim. Smo mislili, da ne upate priti. 

Izvolite.  

[Lenček] Saj mi lahko. Nisem vedel, da bo tako hitro fertik. 

[Mandeljc] No, vaše poročilo smo sicer z gradivom prejeli, ste ga kar obširno napisali pa kljub temu 

mogoče, da kakšno kratko poročilo, par besed, ne bi bilo slabo iz vaših ust. 

[Lenček] Ja. Se pravi, tako kot ste že videli, poročilo je sicer sestavljeno iz dveh delov; ta prvi del 

je dejansko zajeta direktno problematika celotne policijske postaje, prva priloga je pa 

vezana bolj na Občino, na Občino Gorje. Tako, da bi čisto na, na hitro; zdaj, številke, 

številke so takšne, kakršne so, in sicer saj na splošno, se je sama značilnost dela 

policijske postaje, se prav ne razlikuje za leto 2018. Nekaj je bilo sicer na območju 

občine Gorje…, področje dela je bilo tudi nekaj kaznivih dejanj je bilo sicer več, vendar 

približno isti odstotek, kot je bilo povečanja kaznivih dejanj, je bla povečana tudi sama 

preiskanost kaznivih dejanj, tako da, v bistvu, kar je bilo dejansko več kaznivih dejanj 

odkritih, je bilo več obravnavanih in so bili tudi, se pravi, so bili tudi znani storilci. Še 

vedno je tukaj največ premoženjske kriminalitete. Nekaj, nekaj več je tudi tega nasilja 

v družini, da ne bi zdaj rekli, da je to kakšno veliko povečanje, vendar je bilo zaznanih 

nekaj,  se pravi, tudi sodelovanja z občani na področju lokalne kriminalitete je sicer 

dobro, zgledno, vendar pa še vedno opažamo, da se kljub temu, da imajo določene 

informacije, se ne želijo izpostavljati in pa so nekako včasih v postopkih oziroma pri 

obvestilih so pa malo zadržani oziroma s temi informacijami skopi. Še vedno opažamo, 

da je kar nekaj teh vlomov v, na teh parkiriščih, se pravi, na izhodiščih planinskih poti 

in pa teh delih, kjer občani puščajo vozila, ko gre v srednje gore, visokogorje, Radovna, 

Pokljuka, Krma pa Gorje. Še vedno je pa ta upad vlomov kar nekaj manjši oziroma 

predvsem na račun dobrega sodelovanja z drugimi deležniki, ki nekje delujejo na 

območju Občine Gorje in pa nadzorniki narodnega parka in pa občinski, se pravi, redarji 

občinskega inšpektorata. Tudi na začetku] turistične sezone se po navadi tudi srečamo, 

kjer dogovorimo način izvajanja nalog in pa sistem in način obveščanja o teh negativnih 

pojavih. Na področju prepovedanih drog je bilo obravnavano eno kaznivo dejanja 

dejanje, kje je bilo poudarka [nerazumljivo]. Vzdrževanje javnega reda; Malo povečano 

število prekrškov v primerjavi z lani, porast kršitev pripisujemo  spremembi strukture 

gostov, se pravi, tudi na območju Občini Gorje v lanskem letu je bila tudi pač, glede na 

celoten trend povečanja turističnih obiskov v lanskem tudi v lanskem letu na območju 

Občine Gorje pač je bilo to število ljudi večje, oziroma povečan število, pač, kjer je več 

ljudi, je tudi povečana možnost za  kršitve oziroma nesoglasja kot recimo kršitve 

javnega reda. Veliko tudi iskalnih akcij tem območju tudi nekaj stalne lokacij večji 

dogodki v lanskem letu je bila ena večja na območju Krede, bila pogrešana oseba,  

takrat ogromno enega…, Kreda je bila sicer preiskana in potem nazadnje tudi potem 

oseba ni  bila najdena, pač, sama narava je poskrbela, da je priplavala na površje, je 



 

bila kar zahtevna iskalna akcija pa ni bila tako uspešna kot bi to želel. Nekaj je bilo tudi 

lokalnih prekrškov s področja prometa in proizvodnje s prepovedanimi drogami. Nekaj 

je bilo tudi ugotovljenih kršitev, ki so pa s področja pristojnosti centrov za socialno delo 

in pa patronažne službe. Mi smo o tem redno obveščali te službe. Zagotavljanje 

varnosti cestnega prometa; v letu 2019 je bila nadzirana že ta znana problematika iz 

preteklih let pa, ki sicer najbolj vpliva na prometno varnost, vožnja preblizu kolesarjev, 

uporaba varnostnega pasu. Pri tem so bili kar, kar veliko vožnje pod vplivom alkohola 

voznikov enoslednih vozil v smeri proti Pernikih in dolini Radovne in pa vožnja izven 

urejenih cest in pa agresivno vožnjo v prometu. Ugotovljeno je bilo tudi nekaj več 

kršitev cestno-prometnih predpisov kot v preteklem letu, se pravi v primerjavi na 18, 

še vedno je pa veliko vožnje pod vplivom alkohola, vožnje brez veljavnega vozniškega 

dovoljenja, kjer so policisti zasegli tudi več vozil. Sodelovali smo tudi z medobčinskim 

redarstvom in pa policisti, prometne policijske postaje Kranj, vendar tukaj bi lahko 

izpostavili, da bi bilo tega sodelovanja, bi želeli, da bi ga bilo več. Ker ga pa ni, je pa 

predvsem največkrat, pač, kriva kadrovska, razpoložljivi kadri, ki včasih smo, tudi mi 

smo včasih brez policista, ki bi lahko delal samo na tem področju v drugem primeru pa 

tudi občinsko redarstvo. Tukaj, tule sem jaz zdajle ugotovil, da je ena napaka, in sicer 

ta pri  prometnih nesreč, ni povečano, ampak se je zmanjšalo za 37 % , ne povečalo. 

Tako, da, zdajle sem videl…Najpogostejši vzrok prometnih nesreč so bili še vedno 

premiki z vozilom, neupoštevanje pravil prednosti, neprilagojena hitrost vožnje. Tako, 

da so te vzroki, v bistvu, ne odstopajo bistveno od drugih območij, se pravi, tako na 

območju občine Bled kot na območju Občine Bohinj. Ni bila pa nobena obravnavana 

prometna nesreča s smrtnim izidom, tako da glede tega kar zadovoljni oziroma nam je 

v nekem delu v našem in pa vseh ostalih deležnikov uspelo ta…, vsaj toliko dobra, da 

te prometne nesreče z najhujšimi posledicami nismo obravnavali. Poostren nadzor na 

relaciji Bled-Bohinj, Bled-Pokljuka, predvsem smo skušali nadzirati te voznike tovornih 

vozil, vendar ugotavljamo, da enega do dva voznika nekako uspemo ustaviti, ostali pa 

potem počivajo in čakajo, da gremo, ampak mogoče vsaj za tisti del pa, da nekaj časa 

je to v redu. Ugotovili smo pa tudi v tem času, ko je bila občina tukaj postavila ta 

merilnik hitrosti, na odseku se je promet nekako umiril oziroma, ampak nekih velikih 

prekoračenj ni bilo, kot nam je poznano. Zakon o državni meji, predpisi o tujcih 

problematike ne zaznavamo, saj mejnih prehodov nimamo, prav tako nismo beležili 

kakšnih teh migrantov oziroma, da bi kdo zašel na to delo,  na ta del, predvsem pa 

ugotavljamo kršitve za tujcev in pa pač delo na črno, kjer sodelujemo ravno tako z 

medobčinskim redarstvom in pa tudi s Finančno upravo. Policijsko delo in skupnost; še 

vedno ugotavljamo, da preventivne akcije policije dosegajo svoj namen. Več smo 

izvedli med turističnima sezonama, prazniki in večjimi prireditvami. Prilagojen je sicer 

trenutni varnostni situaciji. Še vedno ugotavljamo, da je zadeva učinkovita tudi pri 

izobraževanju otrok, seveda v  osnovni šoli in okoliša. Izvajajo se te preventivne 

aktivnosti, ki jih policija načrtuje, se pravi, prva triada predvsem na področju 



 

udeležencev v cestnem prometu. Se pravi, učence 5. razreda preventivne aktivnosti pri 

opravljanju kolesarskih izpitov in opozarjanje glede na škodljivost in nevarnost 

uporabe pirotehničnih izdelkov in pa tudi vseslovenski projekt Policist Leon  svetuje. 

Se pravi, Bled pa na območju Občine Gorje ravno ne deluje, tam je Jesenice združenje 

in Bled, ki se tudi vključuje v vse preventivne ukrepe, ki jih, pač, povabimo predvsem v 

prvih šolskih dneh Varno na poti v šolo in pa v drugih projektih. Tako, da jaz sam 

ocenjujem, da je bilo delo policistov na območju Občine Gorje in pa širše na celotnem 

območju Policijske postaje Bled dobro, nekje je sledilo trendom oziroma nalogam, ki 

smo si jih zadali, in s tem ocenili, da zagotavljamo tisto varnost občanov, da živijo v 

nekem varnem lokalnem okolju, tako da ni strahu, da bi kadarkoli v dnevu šli lahko ven 

in se pač po svojih opravkih.   

[Mandeljc] Hvala lepa. No, mislim, da je bilo poleg že veliko napisanega, tudi dosti povedanega, 

pa vendar odpiram razpravo. Ima kdo še kaj za vprašati? Svetnik Kolenc?  

[Kolenc] Hvala. Ko ste govorili o tej akciji v Kredi, ki ste jo imeli, a ne, ko je potem priplaval gor… 

Kaj pa z drugo iskalno akcijo, ko smo Hotunjskem vrhu tega Bertonclja, gospoda iskalo, 

a se je tam rešilo…? 

[Lenček] Ja, v bistvu, je to bilo. 

[Kolenc] [nerazumljivo]? 

[Lenček] Ja, to je bilo, v letošnjem letu je bilo to, no... 

[?] Ja. 

[Kolenc] Ne, lansko leto. Bertonclja smo iskali... 

[Lenček] Aja, Bertoncelj, to je bilo gor, ja... 

[Kolenc] A se je ta možakar našel ali se ni? 

[Lenček] Ne. Ne. 

[Kolenc] To se pravi, še kar je pogrešan? 

[Lenček] Še kar je pogrešan, ja. V bistvu, je na seznamu pogrešanih... 

[Mandeljc] … 

[Lenček] ... Ja, na Zatrniku, gor, ja. Ja, ja, ja. Ne, to je na seznamu pogrešanih. Bomo morali, še 

enkrat bomo probali preveriti to zadevo. Sicer je pa, težava je v tem, da nekih drugih 

podatkov, kakor jih je bilo v tistem času tiste njegove klasične poti, jih nimamo, kam bi 



 

lahko šel, a ne. Tudi pri drugih preverjanjih ni bilo nekako ugotovljeno, da bi šel iz 

območja Zatrnika kam drugam. Preverjali smo se pravi na območju železniških postaj 

pa teh avtobusov, avtomobilov, vse možne parkinge, pač, nismo uspeli nekje ugotoviti 

ali pa povezati, da bi lahko šel tudi kam na drugo, na drugo območje. Tako, da bomo 

morali to še enkrat potem v jesenskem času, probali smo v spomladanskem pa je 

potem tale sneg, ki je bil zelo pozno potem je bila že tale korona, tako da tega nismo… 

[Kolenc] Hvala. 

[Mandeljc] V redu. Še kdo kaj? Če ne, se vam zahvaljujemo.  

[Lenček] A ste vi še nekaj..? 

[Mandeljc] … 

[Ratek] Nekaj sem mislil zaradi te enosmerne ceste. Zdaj, če bo velik naval letos ne bo zgleda 

tega turizma, ko je kle v Spodnje Gorje pa okoli  Črneta  pa tu, samo to po moje, da... 

[Lenček] V bistvu, nam, mi se  pač, mi se pač strinjamo, da v kolikor bo lokalna skupnost 

predlagala kot v lanskem letu zadevo, mislim, da je, da je bila učinkovita, a ne. Mi smo 

tudi sicer izvajali nadzor, samo ni bilo kršitev, tako da kjerkoli smo prišli, se je ponavadi, 

se je nek kršitelj se je našel , ampak mislim, da ampak mislim pa, da bo pa, da zastojev 

je bilo pa manj. 

[?] To sigurno, ja. 

[Lenček] Tako, da mi smo tudi to predlagali za čas svetovnega prvenstva v biatlonu, sicer 

organizator nekako ni bil ravno navdušen, ampak to je stvar organizatorja. Tako, da saj 

ne, da bi bilo, pač, za 24 ur, ampak vsaj za ta čas tekmovanja, prihodov, odhodov gor 

pa dol bi bilo mogoče učinkovito, ampak bomo počakali pa videli, kaj bo. 

[Mandeljc] Tako. 

[?] Hvala. 

[Mandeljc] Ima še kdo kaj? Ja, še svetnik Poklukar? 

[Poklukar] Jaz bi samo vprašal, a radar vi ustavljate tu v Gorjah? 

[Lenček] Ne... 

[?] Ne, ne. 

[Lenček] ... radar ima pa medobčinski inšpektorat [nerazumljivo] 



 

[Poklukar] Aja.  

[Lenček] [nerazumljivo] 

[Ratek] Jesenice. 

[Poklukar] Pa tudi zdaj bo svetovno prvenstvo, a tudi nimate nič, policija ima? Za biatlon…? 

[govor se prekriva] 

[Lenček] Za biatlon se bo izvajalo varovanje… 

[govor se prekriva] 

[Poklukar] No, v Spodnjih Gorjah ste, ne? 

[Lenček] Ja, ker... 

[Poklukar] … pa tam. 

[govor se prekriva] 

[Lenček] Mi izvajamo nadzor prometa skupaj z medobčinskim inšpektoratom, za delo, ki ga oni 

sicer lahko izvajajo, kljub temu, da regionalna cesta v naselju lahko izvajajo tudi 

inšpektorji oziroma občinski redarji, tako da vzdrževanje javnega reda izvajamo mi na 

območju Pokljuke oziroma biatlonskega centra. Bo pa, glede na to, da bo ta prireditev  

v drugem letu, če bo, je pa ta posebnost, da bo zdaj biatlon je štiri dni, slab teden, zdaj 

bo pa 10 do 14 dni zadeva trajala, tako da bo na dan bo to ena tekma, tako da bo pač 

malo več bo tudi naše kadra, ampak to bomo sproti se dogovarjal in usklajevali, kako 

in kaj bomo izvajali 

 [Poklukar] To, ki se mi je reklo, da je bilo lansko leto, a veš, Ratek, da je bil ugasnjen na svetovnem 

prvenstvu, potem pa ne vem, ali je bil ali ni bil? 

[govor se prekriva] 

[Lenček] Ne, mislim, da ne.  

[Ratek] Nekaj so pravili, samo jaz to ne vem, ker mi tudi sami ne vemo, kdaj sploh laufa. 

[Lenček] Ne vem,  to bi morali, to boste morali... 

[govor se prekriva] 

[Ratek] Mi ne vemo, kdaj laufa. 



 

[Lenček] ... inšpektorji... 

[Mandeljc] Ima še kdo kaj? Če nima... 

[Lenček] Hvala vam. 

[Mandeljc] ... se vam jaz lepo zahvaljujem. 

[Lenček] Hvala vam. 

[Mandeljc] Tudi za vaše delo. Čeprav lahko rečemo, kadar rabimo, mogoče ne najdemo policaja, 

kadar ga pa nočemo, takrat pa je, ne. To je stara… 

[Lenček] Ja, to je Murphy… 

[Mandeljc] ... tista stara... 

[Lenček] ... to je pa Murphy, ne? 

[Mandeljc] To, pač, tako je, ampak kljub temu [govor se prekriva] 

[Lenček] No, včasih smo pa tudi… 

[Mandeljc] Mi se počutimo varnega... 

[Lenček] ... včasih smo pa tudi na pravem mestu. 

[Mandeljc] Tako. Tudi je res. 

[Lenček] Ja. 

[Mandeljc] Zato pa pravim: vam želim še naprej veliko uspešnega dela. 

[Lenček] Hvala. 

[Mandeljc] Hvala lepa, na svidenje. 

[Lenček] Na svidenje. S tem zaključujem razpravo in dajem na glasovanje naslednji predlog 

sklepa: Občinski svet Občine Gorje se seznani z letnim poročilom Policijske postaje 

Bled. Glasujemo za. Janez, si za? No, evo ti, naš predstavnik za obrazložitev je že tukaj. 

Smo pri Medobčinskem inšpektoratu in redarstvu občin Jesenice, Gorje, Kranjska gora 

in Žirovnica. Izvoli, Aleš, beseda je tvoja. 

[Koželj] Hvala lepa. Zdaj – isto bom rekel – upam, da ste si prebrali. No, zdaj o številkah jaz 

nerad govorim, ampak v povezavi s prejšnjo točko, no, število ukrepov, kar se tiče 

redarskega dela, se je v lanskem letu zelo, zelo povečalo. Zdaj, večina gre na račun 



 

radarskega merilnika, ampak tudi ostali ukrepi, no, predvsem, kar se tiče mirujočega 

prometa, so se bistveno povečali. Tudi v inšpekcijskem delu; govorimo o 127-

procentnem povečanju, kar je res enormno, zato je, pač, tudi bil ta predlog spremembe 

deležev. Zdaj, odzivali smo se, pač, na potrebe oziroma na prijave občanov oziroma 

tudi občinske uprave. Zdaj, največ dela je bilo povezanega, tako kot sem rekel, z 

radarskimi meritvami, to predvsem ob koncu leta. Tekom leta je bilo pa nadzor 

mirujočega prometa, predvsem na območju Vintgarja. Potem smo izvajali naloge 

varovanja javnega reda in miru tukaj tudi pri pa tudi pri varovanju otrok na poti v šolo 

in domov smo sodelovali tako kot vsako leto. Zdaj, kar se nam je pojavilo , no to je v 

povezavi, pač, s turizmom oziroma s turistično točko Vintgar, je to črno kampiranje. 

Tukaj smo se lansko leto potem tudi bolj osredotočili oziroma prilagodili naše delo 

temu, tako da to je, v bistvu, to, kar imam za povedati. Vse ostalo je pa razvidno iz 

poročila. 

[Mandeljc] Res je, hvala. S poročila je veliko razvidno pa vendar odpiram razpravo. Bi kdo še kaj 

rad vprašal? Tokrat je naš kolegij tiho, to se pravi, poročilo je dobro pripravljeno. 

Potem, potem zaključujem razpravo, ki je praktično sploh ni, in dajem na glasovanje 

naslednji predlog sklepa: Občinski svet Občine Gorje se seznani z letnim poročilom 

Medobčinskega inšpektorata in redarstva Jesenice, Gorje, Kranjska gora in Žirovnica. 

Glasujemo za. Soglasno. No in prihajamo k 12. točki, ocena izvajanja občinskega 

programa varnosti. Še vedno imamo gospoda Aleša tukaj, da nam to v kratkem pove, 

sicer je bilo pa tudi veliko napisanega. 

[Koželj] Tako je. Hvala še enkrat. Zdaj, kar se tiče varnosti v Občini Gorje, jo mi ocenjujemo kot 

dobro. Zdaj, tako kot vse ostale občine, pač, ste izpostavljeni kriminalni ogroženosti, 

bom rekel, na istem nivoju kot vse ostale občine. Pač, ta deviantna dejanja so prisotna, 

bom rekel, majčkeno v povezavi s sosedno občino Bledom, ki je zelo obljudena občina, 

potem tudi zaide v vašo občino. Naslednji tak problem, ki ga vidimo, je, pač, so te 

občinske pa državne ceste, v bistvu, ni nobene velike razlike oziroma so mogoče 

državne ceste še slabše. Tukaj se zdaj sicer, je občina pristopila k tej celoviti prometni 

študiji. Upamo, da bodo tukaj tudi kakšni rezultati, da se bo tudi to področje, predvsem 

infrastrukturno, no, da se bo kaj začelo premikati. Potem kot ena izmed prioritetnih 

nalog je tudi ta neoporečnost vodne oskrbe iz zajetja Ovčje jame. Ovčja jama, tukaj bo, 

pač, treba zagotoviti, da ostane to na takem nivoju, kot je, da ne bo prihajalo do 

onesnaženj. Smo pa v lanskem letu – tako, kot sem že prej omenil v poročilu – zaznali 

problem prenočevanja oziroma kampiranja na mestih, kjer to ni dovoljeno. Temu smo 

prilagodili naše delo, no, in, bom rekel, to je ena izmed takih nalog oziroma ugotovitev, 

ki bi mogoče lahko vplivale na stanje varnosti v občini. Vse ostalo pa je podrobneje 

notri v oceni. 

[Mandeljc] V redu, hvala lepa. Odpiram razpravo. Kdo želi kaj vprašati še? No, evo, nič. Dobro 



 

poročilo, Kolenc je ponovno tiho.  

[Kolenc] Ne bom samo jaz govoril. 

[Mandeljc] Aja.  

[govor se prekriva] 

[Mandeljc] Gospoda Koželja, potem se mu zahvaljujem... 

[Koželj] Hvala lepa... 

[Mandeljc] ... za čas... 

[Koželj] ... lep dan naprej še. 

[Mandeljc] ... in podajanje vsega tega pa dobro delo naprej [govor se prekriva] sodelovanje. A ne? 

[Koželj] Hvala, lepo se imejte.  

[govor se prekriva] 

[Mandeljc] Dajem na glasovanje naslednji predlog sklepa: Občinski svet Občine Gorje sprejme 

oceno izvajanja občinskega programa varnosti. Glasujemo za. Hvala, soglasno. In smo 

pri točki 13, k sreči, poročilo o aktivnostih izvajanja operativnega načrta COVID-19. Za 

uvodno obrazložitev prosim Bojana Jakopiča, predsednika Civilne zaščite Občine Gorje. 

[Ratek] Kar tam se vsedi.  

[Mandeljc] Bojan, pozdravljen. 

[Jakopič] Dober dan. 

[Mandeljc] Evo, zdaj je pa tvoja točka. Na vrsti si, da malo poveš, kako smo se spopadali s temi 

razmerami. 

[Jakopič] Prav. Poročilo ste... 

[Mandeljc] Upam, da... Poročilo smo... 

[Ratek] Smo dobili. 

[Mandeljc] ... dobili, prebrali in zato upam, da ne bo… 

[Jakopič] Ne. Tako, da ja, če ste poročilo dobili, verjetno ste ga vsi prebrali, a ne, pa verjetno tudi 

razumeli, tako da jaz bom samo tiste ta glavne zadeve povedal pa, če bodo na koncu 



 

kakšna vprašanja, boste pa potem... 

[Mandeljc] Tako. 

[Jakopič] ... pač, vprašali, če je kaj nerazumljivega. Zdaj, stvar je taka, če se spomnimo, da je bilo 

v Republiki Sloveniji 12. marca je bilo razglašeno stanje epidemije zaradi povečanja 

okužb z novim virusom, to je ta naš COVID-19. Epidemija je pa začela veljati, se pravi, 

13. marca ob 18. uri. Takrat je bilo tudi na nivoju države je bil aktiviran državni načrt za 

primer pandemije. Na nivoju gorenjske regije pa, pač, regijski načrt za ta primer 

pandemije. Do zdaj za občine takih primerov, se pravi, načrta za primere pandemije ni 

bilo potrebno izdelati. tako da ga tudi v Občini Gorje nismo imeli. Tudi na nivoju države 

oziroma tudi regije, se je pa, so se usklajevali oziroma so bile aktivirani tile pristojni 

člani Civilne zaščite. V Gorjah se je stvar začela dogajati, kar se tiče teh aktivnosti, že 

12. marca. Tamle, 14.30 je župan sklical krizni sestanek. Na tem sestanku je bil, pač, 

župan, predstavnik Zdravstvenega doma Leopold Zornik, takrat je ta največ on govoril, 

ki je nam, v bistvu, predstavil, kaj nas lahko čaka, če bo, ko bo in kaj naj bi posamezne 

– tako, kot si je takrat v principu on predstavljal – službe počele za umiritev stanja. 

Takrat je bilo že dogovorjeno, da se bo v Občini Gorje tudi aktiviral štab Civilne zaščite 

z nalogo preprečevanja širjenja okužbe in, da bo ta štab vodil, pač, poveljnik Civilne 

zaščite. Že takrat, 12. 3., je župan tudi izdal priporočilo o zaprtju gostinskih lokalov. No, 

to priporočilo je bil potem, v bistvu, odredba ratala državna potem, mislim, da že 

potem takoj v ponedeljek. 13. 3. je tudi župan izdal odredbo o aktiviranju uradno štaba 

Civilne zaščite Gorje v operativni sestavi. Takrat je tudi župan izdal odredbo o 

aktiviranju proračunskih sredstev, torej, za kritje stroškov, povezanih s pandemijo. 

Naprej je bilo potem še 15. 3. izdano vabilo za te rediteljske službe, ki so se organizirale 

pred trgovino Mercator pa pred pošto. 20. 3. je bila pa tudi tale uredba o prepovedi 

uporabe vseh otroških igrišč, takrat je tudi občina poskrbela, da so se ta igrišča 

označila, da so zaprta. Kar se tiče sil zaščite in reševanja, smo že 14. 3. imeli na štabu 

Civilne zaščite za Gorenjsko poveljnike občinskih poveljstev sestanek v zelo širokem 

spektru udeležencev. No, tam so nam pa, kako bi rekel, na državni ali pa na republiški 

ravni predstavili spet v smislu, s kom se bomo spopadali, s kakšnim nevidnim 

sovražnikom, kaj se lahko zgodi, precej v tem smislu, kaj bo, če bo, a ne. Tam smo tudi 

dobili že neka navodila in s tem navodili sem, pač, jaz prišel v Gorje, tako da smo potem 

14. 3., še isti dan smo že imeli sestanek štaba Civilne zaščite. Tam so bili, pač, poveljnik, 

jaz, namestnik poveljnika Jakob Por, Borut Kunstelj štab Civilne zaščite odgovoren za 

požarno varnost pa župan. Glede na ta navodila, ki smo jih na regiji dobili, a ne, smo 

potem sklenili, da je treba pripraviti operativni načrt za preprečevanje širjenja okužbe. 

Zadolžili smo Jakoba Pora, no, on je tudi predstavnik Gasilske zveze Bled- Bohinj, ki za 

po pogodbi za Občino Gorje take naloge tudi opravlja. Tudi takrat smo se že zmenili, 

no, to so precej poudarjali tudi tam na regiji, da kakšnih operativnih gasilcev oziroma 



 

članov Civilne zaščite naj ne uporabljamo za redarske ali podobne službe, da ne bi 

slučajno prišlo do tega, da bi postali neoperativni. Tudi tam smo se že zmenili pa 

dogovorili za to spremljanje stanja, se pravi, ene zadeve smo skozi spremljali stanje, 

koliko je okužb kje v Sloveniji, a ne, tudi predvsem v naši občini pa v okolici, kaj se 

dogaja v Domu Janka Benedika pa v domu na Jesenicah, kako je z zdravstvenim domom 

Bled, kako je z lokalno pa na koncu koncev tudi s trgovinami, a ne. Tudi že takoj smo 

morali začeti pošiljati poročila na Upravo Republike Slovenije za zaščito in reševanje pa 

štabu Civilne zaščite. Ta poročila je bilo treba vsak dan do dveh oddati, kaj se dogaja 

pa na srečo pri nas smo zelo hitro to poročilo zmeraj imeli narejeno, ker kakšnih hudih 

problemov ni bilo, no. Kar se tiče gasilskega poveljstva, no, tam je bil ta glaven 

poudarek, ki smo ga tudi potem na sestanku 14. 3. z gasilskim poveljstvom Gorje tudi 

razložili. Ena zadeva je bila ta, da operativnih enot ne uporabljati za redarstvo in 

podobnih zadev, da nam ostanejo operativni, tudi potem smo uvedli, da so vsi člani 

operativne enote bili obveščeni, naj jih obveščajo o zdravstvenem stanju svojem in v 

primeru intervencij, če se ne počutite dobro, naj na te intervencije ne hodijo. V celem 

času pa nismo dobili nobenega obvestila, da bi kakšen zbolel. No, že takrat na kriznem 

sestanku so bili tudi ti predstavniki humanitarnih organizacij, se pravi, Rdečega križa 

pa župnijske Karitas v Gorjah delujeta tudi z njim,  smo potem že 16. 3. imeli sestanek. 

Tako, da so tudi oni vedeli, kaj se od njih pričakuje oziroma smo se zmenili in so bili 

seznanjeni pa so se tudi, seveda, strinjali, kakšne bodo njihove naloge, ki smo jih potem 

v tem operativnem načrtu opisali. Še z eno humanitarno organizacijo smo, v bistvu, 

vmes med pandemijo, so se nam sami ponudili. To je ta Adra, ki se ukvarja s 

humanitarno pomočjo tudi v primeru daljše krize in tudi z njim smo, bi rekel, za vsak 

slučaj, ker se ni vedelo, kako bo zadeva šla naprej, tudi pogodbo podpisali, če bi prišlo 

do humanitarnih zadev,  da bi tudi oni pomagali. Zdaj, ključni ukrepi prvo je ta prva je 

bila tale priprava operativnega načrta. Tako, kot sem že rekel, pripravil ga je Jakob Por 

kot predstavnik gasilske zveze Bled, Bohinj, ker z njimi ima, pač, občina podpisano 

pogodbo. 15. 3. je bila že narejena ta prva verzija. Ta načrt se je potem skozi 

dopolnjeval glede na stanje pa glede na navodila tega inštituta. Zadnja verzija je bila 

izdelana 24. 3. Štab Civilne zaščite se je, v bistvu, sestajal v operativni sestavi, tako 

kakor smo imeli navodila, se pravi, ne v enih pisarnah, a ne, ampak zunaj oziroma prek 

SMS-ov ali pa mailov in to je potekalo tako, kot je treba, smo, pač, spremljali stanje pa 

eden drugemu novice ali kaj takega, ko smo izvedeli, tudi povedali. Zdaj, v tem 

operativnem načrtu, no, notri ta bolj važno je bilo tole zagotavljanje, kar je notri 

opisano pa v principu smo potem zelo malo rabili. Na srečo je tole  zagotavljanje toplih 

obrokov pa pomoči ranljivim skupinam, a ne, to za starejše oziroma bolni, ki nimajo 

sorodnikov ali sosedov, ki bi jim lahko nudili pomoč, a ne. Tule ni šlo za to, da bi zdaj 

Civilna zaščita nekomu, ki, v bistvu, ima sorodnike, mu lahko eden pomaga, da bi pa 

Civilna zaščita, pač, dovažala nepotrebne neživljenjske zadeve, a ne, to se je tudi skozi 

poudarjalo. No, v principu smo pogledali stanje, tako da toplih obrokov tale Dom Dr. 



 

Janka Benedika zagotavlja štirim osebam in gre tudi naprej, tako da tu ni nobenih 

problemov. Dve osebi, ki jim pa to zagotavlja Gostišče Jager, sta se pa, v bistvu, sama 

organizirala, tako da tudi njima ni bilo treba nič pomagati. Nujne življenjske 

potrebščine, a ne, tu se gre pa bolj za te zadeve, ki jih rabimo dnevno iz trgovine, no, 

smo se pa tu povezali z Rdečim križem Gorje, predvsem pa župnijsko Karitas tudi. No, 

oni so že tamle 26., 27., 26. marca pa 7. aprila je Rdeči križ razdeljeval, Karitas pa tudi 

marca tistim svojim, ki jih imajo oni na seznamu, so 27+15 paketov razdelili. Občina 

Gorje je pa tudi skupaj s Civilno zaščito naredila postopek, ko določenim, če do tega 

pride, da si ne morejo sami do teh sredstev priti, kako do tega pridejo, tako, da smo 

tam sestavili pakete A, B, C, z Mercatorjem smo se dogovorili, da oni to pripravijo, z 

Rdečim križem je bil dogovorjeno postopek, da oni to dobavijo, občina plača tisti račun, 

ga bo pa zdaj naknadno, ga bo pa, pač, plačal uporabnik, ne. Smo pa dva, dva kosa takih 

paketov smo prinesli, v bistvu, eni osebi. Nega na domu; no, takrat smo se pozanimali, 

Dom Janka Benedika nudi nego na domu 13 ljudem v občini v tistem času s tem, da 

takrat je bilo 11 takih, ker pri enemu so bili sorodniki, eni je bil v bolnici, ampak Dom 

Janka Benedika, naš dom, za pohvaliti, a ne, tam, ne v domu ni bilo nobenih problemov 

in tudi tale oskrba ljudi s hrano in s tem, ni bilo nobenih problemov, tako da tu v 

principu ni Civilna zaščita pa občina nobenega dela imela. No, ta največ ur je bilo 

opravljenih rediteljskih služb. Tam smo določili, da bo te rediteljske službe pred obema 

trgovinama Mercator vodila Danijela Mandeljc in to je tudi uspešno storila. Skupaj smo 

zbrali, je občina, pač, pozvala ljudi v občini, da naj se javijo za prostovoljce, 48 

prostovoljcev, in te prostovoljce je ona, pač, razporejala, tako da v principu so bile po 

2 uri izmene. Smo pa tudi v enem vmesnemu času tudi pošto zaprosili za pomoč smo 

tudi tam te prostovoljce dali. V načrtu imamo pa tudi napisano, kako bi ravnali, če bi 

se pri Zdravstvenem domu Bled zadeve zakomplicirale, ampak to so omenjali, da se 

lahko zgodi pa, da bi bilo tam treba red delati pa ljudi, pač, usmerjati. Ampak, ni bilo 

treba. Tudi kombije smo imeli zagotovljene, če bi bilo treba kakšne prevoze izvajati pa 

ni bilo treba. Seznam prostovoljcev sem že omenil, no, teh 48 prostovoljcev, na koncu 

imate tudi seznam pa tudi, koliko ur je kdo opravil. Ena tema je bila tudi varstvo 

predšolskih otrok; tam se je sicer na začetku, a ne, država je, pač, rekla, da za 

predšolske otroke mora poskrbeti občina, če so starši v takih službah, da morajo tja 

hoditi. Na začetku smo imeli dve prijavi za otroke z iste družine, ki se je pa potem 

izkazalo, da, v bistvu, so to prebivalci Občine Jesenice, tako da smo jih potem usmerili 

na Civilno zaščito Jesenice in so oni to uredili. Za pouk šoloobveznih otrok, no, je zelo 

izčrpno napisala ravnateljica, tako da jaz tu kaj drugega ne bi rekel, kakor tudi iz lastnih 

izkušenj, da to poučevanje na daljavo so ustrezno uredili in ustrezno tudi izpeljali. Kar 

se tiče osebne varovalne opreme, tako da takoj na začetku smo pregledali stanje in, v 

bistvu, te zadeve smo zelo malo imeli in teh mask pri gorjanskih gasilcih pa nekaj v 

Podhomu. Dogovorili smo se, da bomo zadevo nabavili, ker na Civilno zaščito 

Gorenjske oziroma na državno Civilno zaščite se takrat na začetku ni dalo kaj preveč 



 

zanašati, ker če se spomnite, tudi bolnice so sporočale, da nimajo opreme, a ne. Vsem 

je bilo jasno, da bodo rekli ta prvo bolnice opremiti, potem bomo pa prišli, ne vem, tudi 

v Občini Gorje na vrsto. Tako, da smo potem začeli iskati tudi možnosti nabave. Naprej 

imate potem, pač, v seznamu napisano, katero varovalno opremo smo dobili iz 

republiškega štaba Civilne zaščite. Tam je 13. 5. pa 28. 5., ko so te številke čez 1.000 

kosov mask, to je bilo, v bistvu, striktno namen za šolo, a ne, takrat se je že šola začela 

in so, v bistvu, za šolo pa vrtec to dali. Sami smo nabavili tako, kot vidite, tam v poglavju 

4.3. Morebiti tu je samo za povedat, tele pralne maske, no, 1.620 pa 880, to gre za te, 

ki je gospodinjstvo dobilo vsa, vsako gospodinjstvo dve. Naprej imate v 4.4 napisano, 

kako smo to opremo razdeljevali. Se pravi, ta velike številke pa količine so, v bistvu, 

bile za osnovno šolo pa za vrtec. To je tisto, ko sem rekel, da smo jih tudi namensko 

dobili pa 2.240 teh pralnih mask, ki smo jih kupili oziroma jih je občina kupila, ki so se 

razdelile gospodinjstvom, ta drugo so bile pa manjše količine. Kar je od te osnovne 

varovalne opreme ostalo, to kar nekaj jo zdaj imamo na zalogi, no, se pa hrani, recimo, 

centralno skladišče v gasilskem domu. In je, pač, pripravljena za primer novega vala, če 

bodo zadeve potrebne. Kar se intervencijskih stroškov tiče, sem že prej rekel, da je 

župan, pač, s sklepom odredil to financiranje. Stroške imate napisane, po mojem ni 

treba, da berem, ampak vlada je potem še tole obveščanje javnosti, no, to ste lahko 

spremljali na internetni strani, tam so se zaposleni na občinski upravi zelo angažirali, 

tako da so zelo hitro tiste novosti, kar smo se dogovorili, tudi na internetno stran dajali, 

vse ste dobili tam pod tistim zavihkom Korona virus. Tudi na Facebook-u pa drugih 

medijih so objavljali te zadeve, od tega, kje se lahko premikamo, kje se ne smemo pa 

tako naprej. Poleg tega, da je bila tudi tista številka na občini, a ne, kamor je vsak občan 

lahko ob uradnih urah poklical in tudi tam so te razlage dajali. Dve številki časopisa, v 

bistvu, sta bile tudi v tem času tudi notri, je bilo večina časopisa skoraj namenjenega 

tem ukrepom glede Korona virusa pa tudi župan je od 20. 3. precej, en čas kar vsak dan 

podajal izjave na Radiu Triglav pa Radiu Gorenc. Evidence, poročila smo vodili tako, kot 

so od nas tudi zahtevali na štabu Civilne zaščite oziroma na Upravi Republike Slovenije 

za zaščito in reševanje. Tako, da tukaj kakšnih posebnosti ni bilo, no. Zdaj, zaključek, 

ugotovitve, ne, tako kot sem napisal, tako še vedno mislim, a ne, da v Občini Gorje v 

principu kakšnih večjih kršitev karantene oziroma ne karantene tudi nismo imeli, sicer 

smo imeli – pa tudi kakšnih kršitev, ampak kakšnih kršitev med ljudmi, tudi ti redarji 

pred šolami pa pred poštami, kakšnih velikih težav niso imeli. Imeli smo dva okužena, 

a ne, s tem, prvi je bil 18. 3, drugi ne vem, nisem točno napisal, a ne, in smo pri teh 

dveh tudi ostali, ne. Državljani oziroma občani so se, kakor lahko ocenjujemo, kar držal 

vseh navodil, tudi to zbiranje prostovoljcev je bilo dosti uspešno, tako da s tem 48, ki 

smo jih dobili, tudi ni bilo treba nobenega preveč obremenjevati, a ne. Tudi lahko 

ugotavljamo, a ne, da Rdeči križ pa župnijska Karitas kot humanitarni organizaciji v 

Občini Gorje sta operativni, tako da na njih se lahko zanesemo. Štab Civilne zaščite je 

tudi deloval, tudi ni bilo kakšnih problemov s komunikacijo, ne z občino, ne z deležniki, 



 

bi rekel, v občini, kot sta Mercatorja, pošta pa tako naprej. Smo ta operativni načrt 

pripravili pravočasno in tak, kot je, ocenjujemo, da je dober in bo tudi po pregledu 

postal stalna zadeva, operativni načrt, kot za v primeru pandemije. Da nismo na 

začetku, je res, dovolj varovalne opreme in, da jo bomo še nekaj nabavili s tem, da zdaj 

jo imamo občutno več kot takrat, če do drugega vala pride, imamo skladišče, imamo 

na centralnem skladišču tudi pravila, kako se razdeljuje, določena. Morebiti še to, kar 

ta največ težav, a ne, saj ste lahko spremljali tudi po medijih, da so bila kdaj kakšna 

navodila zelo dvoumna, tudi na kakšni tiskovni konferenci je bilo tako povedano, drug 

dan je bilo drugače zapisano, a ne, tako da smo tam marsikaj morali večkrat razlagati, 

a ne, zakaj je kakšna oprema tam namenjena. Kakšni kratki roki so bili tudi, a ne, v maju 

je bilo, kako naj rečem, ne nerodno, mal izziv je bil, je bilo takrat, ko so v nedeljo zvečer 

sprejeli, da je treba, drugi dan moramo vsi imeti maske v trgovinah, a ne. Dva nazaj so 

pa še govorili, da je mask za zdravega človeka sploh vredno, da nosi, no. Tudi to se je 

potem rešilo s to nabavo teh mask pa, da je vsako gospodinjstvo dve dobil. To pa 

mislim, da bi bilo to. Je pa tako: naše delo se je pa v principu zaključilo 30. 5., ko je začel 

veljat odlok vlade o prekinitvi pandemije, ne vem, s katero uro in s tisto uro je tudi 

župan Gorij štab Civilne zaščite razpustil.  

[Mandeljc] Hvala lepa. No, dobili smo kar še obširno poročilo. Odpiram razpravo zdaj, če ima kdo 

še kaj za pripomniti, za povedati? Kolenc?  

[Kolenc] Hvala za besedo. Tukaj moram kar pohvaliti na pripravljeno gradivo. Pohvala tudi 

danes za res temeljito predstavitev, res. Res lepo. Tukaj bi pa zdaj vprašal: bom rekel, 

varovalne opreme. Zdaj, po tem poročilu, če bi malo sešteval pa odšteval, kar nekaj, 

kar nekaj je mora biti tamle v gasilnem domu. A ste tukaj slučajno pripravili kakšen 

načrt, ne vem, koliko teh minimalno mask naj bi nekako imeli, če slučajno pride, bi 

rekel, tale drugi val pa upajmo, da ga ne bo? 

[Jakopič] Ja, jaz zdaj ocenjujem, da trenutno imamo zaloge dosti. Ne, ker v primeru, da do 

drugega vala pride, jaz mislim, da se bo tudi državni štab Civilne zaščite hitreje obrnil 

in, da imajo tudi tam kaj več zadev pripravljenih. Tudi malo vemo, kaj kdo kje rabi, a 

ne. Zdaj imamo, ne vem, teh kirurških mask imamo 2.400, imamo tudi te boljše maske 

FFP2, 119, imamo razkužila, imamo rokavice, imamo spreje. Tako, kot sem vam v to 

poročilo napisal, verjetno bomo še kupili malo teh kombinezonov pa ta zaščitna očala, 

ki jih morajo imeti zato, da ta virus tudi, če pride v oči, a ne, si isto okužen, kakor če 

pride v nos pa v usta. Sicer ne vem, kako deluje, a ne. Tako, da to bomo še nabavili, a 

ne, tudi zdaj precej laže vmes med to pandemijo je tudi temu inštitutu nacionalnemu 

ratalo sestaviti kaj katera služba potrebuje, a ne. Tam je zdaj točno definirano, ne vem, 

za gasilce, a ne, če se pri nas nekaj naredi, če bo treba človeka, ki je okužen pa bolan, 

ga ne bodo šli iskat gasilci, a ne, in gasilci ne potrebujejo potem opreme, ne vem, 

kakšne, a ne, ker to mora narediti, pač, zdravstveni dom in oni to rabijo.  Podobno, če 



 

je, če je prostor za razkužiti, tega ne delajo prostovoljni gasilci, ampak to delajo gasilci 

iz posebnih enot, ki so za to usposobljeni in oni to opremo imajo, a ne. Imamo pa zdaj 

tako od opreme, a ne, ker če se drugi val zgodi, podobno je bilo tudi s ta prvim, kaj bo, 

če bo, a ne. Mi nismo veliko stvari rabili, ker Dom Janka Benedika je delal tako, kot je 

treba, pa nismo imeli okuženih, a ne. Če bi Dom Janka Benedika, bi rekel, se zaprl, bi 

mi morali nekako opremiti ljudi, prostovoljce Rdečega križa, da bi te ljudi, ki so jih oni 

oskrbovali, oskrbovali. A ne? S tem, dokler je človek zdrav, se je, pač, treba pripraviti, 

da še vseeno zmanjšaš tisto možnost okužbe, ampak šteje se, da je zdrav. Takrat ni 

treba imeti, ne vem, tailex obleke pa ni treba vizirja imeti pa ne vem, kaj, a ne. Vseeno 

je, je dela tako, a ne, in to zdaj vemo in zato tudi mislimo, da opreme je dosti. 

[Mandeljc] V redu. Zadovoljen? 

[Kolenc] Hvala. 

[Mandeljc] Še kdo kaj? Če nima, gospodu Jakopiču hvala lepa. Moram reči, da istočasno se lahko 

zahvalimo, ker smo bili tudi občinski svetniki... 

[Jakopič] Tudi, ja. 

[Mandeljc] ... prisotni pri vseh [nerazumljivo]... 

[Jakopič] Prisilni prostovoljci. 

[Mandeljc] ... lahko rečem, ja, da je bila večja številka starejših kot mlajših, to je pa tudi dejstvo. 

[Jakopič] To je pa tudi res. 

[Mandeljc] No, moram pa tudi pohvaliti, bili so pa vmes prostovoljci, ki so poleg službe želeli 

opravljati prostovoljno delo. Tako, da je vsakega nekaj, no. 

[Jakopič] Ja. S tem, da tudi študentje, moramo vedeti, da oni so cel čas imeli študij na daljavo. 

[Mandeljc] Ja, ja, vem. 

[Jakopič] To smo se malo spraševali, res je bilo več starejših, ampak... 

[govor se prekriva] 

[Mandeljc] Čeprav je bila ena študentka, dokler je bila lahko, a ne.  

[Jakopič] Ja, so bile tudi, no, ampak... 

[Mandeljc] Ja, ja. 



 

[Jakopič] ... res je pa večina imela… 

[Mandeljc] Ja. 

[Jakopič] ... ne vem, kdaj so imeli predavanja čez... 

[Mandeljc] Tako, da smo lahko kar na občanke pa občane ponosni, no, da so, v bistvu, kar dosti 

normalno sprejeli to in tudi se potrudili, kar so se lahko. Bojan, hvala lepa. 

[Jakopič] Prosim. Hvala za pozornost in na svidenje.  

[Mandeljc] Na svidenje. Zaključujem razpravo in, seveda, dajem na glasovanje naslednji predlog 

sklepa: Občinski svet Občine Gorje se je seznanil s poročilom o aktivnostih izvajanja 

operativnega načrta COVID-19. Glasujemo za. Soglasno za in smo pri 14. točki, pri 

turizmu. Predstavitev poročila o delavnici Posvet o razvoju turizma v Gorjah. In za 

uvodno obrazložitev prosim Janeza Hudovernika, podpredsednika Turističnega društva 

Gorje. Evo ti ga. Pozdravljen, izvoli. 

[Hudovernik] Najlepša hvala. Se lahko to nižje da? 

[Ratek] Saj se sliši. Saj se sliši. 

[Hudovernik] A, saj se sliši, ja. 

[Mandeljc] Saj te bomo slišali. 

[Hudovernik] Ok. Ja, samo, da ne bo potem, da ne potem od spodaj kakšnih komentarjev. 

[Ratek] Dobro je, pusti. 

[Mandeljc] Dobro je, pusti tam.  

[Hudovernik] Bomo kar začel. A lahko kar? 

[Mandeljc] Ja, ja, prosim. 

[Hudovernik] Aja. Najprej, seveda, najlepša hvala za, za povabilo in za to, da ste uvrstili tole točko na 

dnevni red. Jaz bi takole ocenil, da je dogodek zelo lepo uspel, je bilo približno 80 ljudi. 

Imeli smo 8 delavnic, na katerih so ljudje, saj ste poročilo dobili, tako da ne bom šel v 

kakšne detajle noter, bi raje potem vaša vprašanja in konkretne odgovore. Tako, da je 

bilo kar nekaj idej, ki smo jih, seveda, že slišali ali pa ste jih slišali, ko ste tole brali. Nekaj 

je... 

 



 

[Hudovernik] ... novih idej, nekaj je starih, osveženih idej, vsekakor je bilo tole, ocenjujemo, koristno, 

da smo zadeve zbrali skupaj na enem mestu in zdaj lahko iz tega nadaljujemo, a ne. 

Zavedamo se enega dejstva, da če ne bo zdaj nič narejenega na tem področju, bo lahko 

ta energija, ki je bila pokazana dol, zamrla. Tako, da nekaj stvari že delamo, a ne, če 

tole malo povem, kaj je zdaj, recimo, trenutno. Prihodnji teden so e-kolesa, a ne, in 

boste vabljeni pa kolesa... 

[Mandeljc] Ja. 

[Hudovernik] ... bomo izposojali v, v turističnem društvu in tu bi se navezal na skupni projekt z Občino 

Jesenice. Čudovite stvari se ponujajo na Mežakli, ne, v soboto je bila ta, odhod k Snežni 

jami, Obranca, Kamniti most in tako naprej, v povezavi s temi kolesi, saj sigurno bo tudi 

kakšna ponudba prišla. Potem imamo urejanje Pokljuške soteske, ne, naši fantje gredo 

tudi urejati to, ne, čeprav vemo, kdo bi moral skrbeti za to pot skozi Pokljuško sotesko, 

to je Planinsko društvo Bled. Tako, da tudi, da vidimo, ne, da se kot turistično društvo 

se udejanjamo, ne. Oglejska cerkev je tudi že in prireditve tam notri. Tako, da ogromno 

je enih stvari, ne. Tu bi, mogoče bi jaz zdaj izkoristil tole zadevo, ne, smo tudi dali na 

občino vlogo, da bi nas občina prepoznala kot subjekt v Gorjah, kot nek TIC, ki bi skupaj 

z občino izvajal aktivnosti, ne, kot je označevanje pohodnih poti, skrbel za projekte. Jaz 

upam, da smo z dosedanjim delovanjem in pripravljenostjo na sodelovanje, da je ta 

nova garnitura, ne, ki ima malo smole, da je, da je pokazala, ne, da si zaslužimo eno, 

dajmo reči, eno odobritev in potrditev s strani občine. Tako, kot imajo na Bledu LTO, 

kot imajo Bohinju, ne, bi mi predpostavljali, ne, da kar se tiče turizma, da bi bili 

prepoznani po svoje kot nek TIC. Zdaj, druga zadeva, kar se je – tako, da tole res 

apeliram zdajle na vas, svetnike, a ne, da mogoče malo o tem razmislite in, da lahko 

vam tudi lahko pridemo še bolj podrobno predstaviti to našo zgodbo – smo 

pripravljeni, dokazali smo, da imamo znanje, voljo, energijo in zdajle mislim, da lahko 

v sodelovanju z občino ogromno naredimo, ne. Nenazadnje so potem tukaj tudi 

projekti, a ne, tudi delavnica je bila na temo prometa, tudi tukaj iščemo rešitev, se 

trudimo, da bi zadevo spravili ven iz vasi, ne, to, kar je bilo vedno slišano, ne. 

Usmerjamo, včeraj sva bila s Tomažem na Turistični zvezi Slovenije pred predsednikom, 

ki je tudi na Prometni zvezi oziroma na prometnem ministrstvu deluje, da bi oznake, 

da bi Garmin, pa pobude Google-u pa to mi vse pišemo, zdaj, da bi še, a ne, da bi še 

Turistična zveza pisala, da jih ne usmerja, ker jih pelje noter skozi Podhom, ne. Tam jih 

pelje noter pa smo že pisali. To je, pač, gigant, ki ga je težko premakniti, tako da se, res 

se trudimo, da bi izpeljali Lip Bled imamo zdaj zakupljen, smo se dogovorili, tudi tam 

zelo dobro partnersko sodelujemo, tako da je to naslednja zadeva, ne, promet. Smo 

tudi uspeli pridobiti en hektar zemljišča v Gorjah, tako da ga imamo, ne, v primeru, da 

bi to, kar Janez ve, ker je v strateško-razvojni skupini, ne. Ena pobuda je centralno 

parkirišče, da bi lahko potem ta, to zemljišče prispevalo z zamenjavo, ne, če bi prišlo 



 

do te ideje, ker tako je, ne. To je izredna situacija, ki upamo, da ne bo trajala, ampak v 

Gorjah bodo glede na to, da Vintgar tukaj ne bo nikamor šel, bodo Gorje potrebovale 

centralno parkirišče, hočemo ali ne. Potem imamo biatlon in ga bomo potrebovali na 

vsake toliko časa, bo mogoče, da bo vsako leto. Se pravi, mislim, tekma za svetovni 

pokal gor. Bo pa za alpski pokal in tako naprej, vsake dve leti sigurno, ne, in takrat, a 

ne, je infarkt v Gorjah Torej, tole je, tako da tule se trudimo, tako kot sem vam povedal, 

za signalizacijo, ne, da tole skušamo, da to probamo zrihtati, ne, da bi čim manj bilo 

Podhom na udaru in, da bi res promet potekal v Gorjah tudi v času višje sezone lepo. 

Hvala, ker ste prišli na obisk in tudi hvala za zahvalo, ki smo jo dobili z vaše strani za ta 

ogled soteske. Videli ste nov režim. Mislim, da to zdaj veliko bolj vzdržno, a ne, in je 

tudi, dajmo reči, tudi glede kapacitete in tega. Tukaj je ne samo, a ne, lansko leto smo 

imeli 5.000, višek, tisto je bilo res grozno, ne, ko so se srečevali. Zdaj bi to, tudi tako 

cifro, ki je ne bomo še en lep čas dosegli, a ne, tako da tule, a ne, te cifre so samo sanje 

zdaj trenutno, ampak s tole novo zadevo, ne, je zadeva pretočna, tudi bolj varna za 

obiskovalce in večinoma dobivamo, jasno, pohvale, predvsem od tujcev, tudi domačih, 

seveda, ne. Tule pa, a ne, ne bi bili Slovenci, da ne bi gnojnico polival in to so predvsem 

kakšni domači, tako da to je pa čisto mimo, da moramo zdaj enosmerno hoditi. Ampak 

to, tega, to je vedno, ne, ko nekje začneš, se to moraš s tem sprijazniti. Zdaj trenutno 

imamo vse aktivnosti usmerjene v, v sezono, da bi sezono čim bolj razširili,  tukaj 

probamo s sindikati, s promocijo na Facebook-u, na omrežjih, s povezovanjem z 

blejskim gradom, z fijakarji, pletnarji pripeljati do tega, da bi, da bi čim več privabili 

ljudi v Vintgar. Organizirali smo končno spet to, moram reči, pokojni predsednik je bil 

tudi vodja sekcije, ne, in ko je prevzel za sobodajalce in, ko je prevzel predsedniško 

funkcijo dve leti nazaj, je, seveda, ta funkcija ostala v zraku. Zdaj smo dobili 

koordinatorja, Davorina Urevc, ki je tudi sobodajalec in se spozna na to zadevo, ne, in 

bomo počasi tudi ta aspekt in Gorje postajamo kar destinacija, ne, to je bila tudi najina 

točka včeraj na turizmu, ne; Gorje so spregledane. To moramo vedeti, da je tule skupaj 

z občino, skupaj s Turističnim društvom, mislim, da moramo Gorje postaviti kot 

turistično destinacijo, a ne, Bled je, Bohinj je, Kranjska gora, a ne, je pa blejski Vintgar 

pa ni, a ne, blejski, nikoli ni bil, a ne? Tako, da je gorjanski, a ne, če mene vprašate. 

[Mandeljc] Ne, soteska. 

[Hudovernik] Soteska Vintgar, no, tako, hvala lepa, da bomo se pravilno izražali. Torej, tukaj so, tukaj 

so določene zadeve, a ne, ker gre in seveda, tudi ta pobuda je prav, da se tudi tukaj 

povežemo, tako da, kar se tiče sezone, delamo. Zdaj pa, imamo pa tudi tule še ta zadnji 

projekt, ki bi ga jaz predstavil, je pa organizacija dogodka v času biatlonskega prvenstva 

in to je tako imenovana Zimska vas na Zatrniku. Tukaj je pa glavni pobudnik RTC pa 

Turistično društvo. Povabili smo tudi Elmont, ki se je zelo odzval, in dva kluba, ki sta 

povezana, in to je ŠD Gorje in pa TSK Bled. Imeli smo že prvi sestanek, zdaj imamo tole, 



 

jutri imamo naslednji sestanek, tako da bomo malo pogledali, kakšna je situacija, kako 

je. In tukaj, seveda, tudi apeliramo in, ko bomo zadevo imeli malo bolj razdelano, da bi 

povabili k sodelovanju tudi Občino Gorje, ne, ker to je največji dogodek zadnjih 10 let 

ali pa prihodnjih 10 let, ne, v Gorjah. Moramo se zavedati, da zdaj govorimo, ne, če ne 

bi bilo, če, če, seveda je zdaj ogromno čejev, ne, ampak prognoze so bile 150.000 

obiskovalcev v teh 11, 12 dneh, a ne, in to pomeni, da je tukaj ogromno potenciala za 

turizem v Gorjah, za to in to so stranke, ki so nam blizu, stranke, ki pridejo z 

avtomobilom, a ne, to so Norvežani, Skandinavci, recimo, ne, to so Nemci, Avstrijci, 

Čehi, Slovaki. To so države, kjer je destinacija – Italijani, da ne pozabimo Švicarji – 

destinacija, kjer se pride – Francozi, seveda – kjer se pride lahko z avtom, a ne, in tukaj 

se trudimo zadevo vzeti, je pa zdaj sklep bil tak, da bodo vsa pridobljena sredstva šla v 

podporo športu, Se pravi, dobrodelna prireditev tako, kot je, recimo... 

[Ratek] Janez. Janez. 

[Hudovernik] … zvezde na snegu. 

[Ratek] Dol ti bo padlo. 

[Mandeljc] Voda ti bo padla dol. 

[Hudovernik] Hvala.] Sem se tako zagnal.  

[Ratek] Ja. 

[Hudovernik] Torej, gre not, a ne, dejansko želimo tole, to je promocija Gorij in pa, seveda, 

dobrodelna nota, ki je prav, ne, zato smo tudi povabili ti dve društvi, so se odzvali. 

Tako, da zaenkrat je zadeva, ne, v, seveda, je tule en velik če, je pa projekt, seveda, ki 

ga podpira tudi organizator, gospod Farčnik, pri njem smo bili in imamo zagotovilo, da 

gremo v uradni program. Tako, da zadeva bo potegnjena tudi s strani biatlonskega 

komiteja, tako da tukaj je za razmisliti, ne, kaj lahko naredimo, ne, in, kako bi to 

priložnost izkoristili. Tukaj mogoče še ena zadeva, ne: Farčnik je poleg tega oziroma kot 

predsednik apeliral na to, da bi bilo dobro – spet, tukaj rabimo sodelovanje občine – 

da bi bilo dobro vsaj pot, ne, malo Potemkinovo vas. Torej, da bi pot uredili, ne, na 

Pokljuko, vsaj tisti mesec dni. To verjetno ste, to sem nekje slišal, da bi ostale novoletne 

okrasitve, a ne, gor, da bi to v času biatlona, ne, ker tam so, ob treh se neha, a ne, 

potem bodo pa hodil  dol. Tako, da bodo skozi ponoči ogromno »verkerja«, prometa 

skozi Gorje, ne, take ideje so tule notri, no. Tako, da tule bi, bi bilo, seveda, treba se o 

tem pogovarjati pa jasno tudi kaj narediti. Takole, če zadevo ne, kot vidite, bi se vrnil 

na točko 3, ko sem rekel, ne, ta pobuda, da razmislite, da dobimo neko, ne vem zdaj, 

ogromno se pričakuje od nas  in to tudi v poročilu piše, ne, ampak ker mi nimamo 

pooblastil, da bi te stvari vse izpeljali, kar je tule notri napisano, v tem dokumentu. 



 

Tukaj rabimo vašo pomoč, rabimo sodelovanje občine z roko v roki in tako, da s tem bi 

zaključil, no, da mogoče se dogovorimo o tem, da prepoznate občina, svetniki, 

občinska uprava, da je Turistično društvo Gorje subjekt, ki imamo že v javnem interesu, 

to imamo že, to so nam dali to priznanje, da smo pa tudi kot partnerstvo z občino. 

Hvala 

[Mandeljc] Hvala lepa... 

[Hudovernik] Takole. Jaz upam, da nisem bil predolg. Ja in zdaj so se seveda kakšna vprašanja... 

[Mandeljc] Hvala lepa. 

[Hudovernik] ... z največjim veseljem. 

[Mandeljc] Mislim, da kar se tiče sodelovanja, prisluhniti na občini ni bil nikoli problem, samo 

morate pa vedeti pa vedeti, da za tako stvar sta zmeraj dva  

[Hudovernik] Drži. 

[Mandeljc] In to bo treba z vaše in z naše strani imeti strpnost in pamet, da do tega pride. Nihče 

ne bo mogel solirati, ne tako, ne drugače, ker dejansko za kraj sam je res potrebno, da 

stopimo skupaj, da nekaj naredimo, to je dejstvo in vsa čast vam, da ste se, pač, v to 

zagrizli, tudi v Vintgarju se vidi napredek pa razlika. Me pa veseli, da ste spoznali, da 

občino tudi rabite zraven. Tako, da jaz mislim, da tega problema, da bi se pogovarjali 

pa zmenili... 

[Hudovernik] Jaz ga tudi ne vidim...  

[Mandeljc] ... v bodoče ne bo. 

[Hudovernik] To mi je všeč. 

[Mandeljc] Zdaj pa dajem, odpiram razpravo. Ja, svetnik Jakopič? 

[Ratek] Ta prvo imam jaz. 

[Mandeljc] A ta prvi si ti?  

[Jakopič] Jaz. 

[Mandeljc] Ratek? 

[Ratek] Mi smo na odboru, včeraj, za negospodarstvo to obravnavali.  

[Mandeljc] Jojmene, pardon, se opravičujem. Letno poročilo smo obravnavali tudi na Odboru, ja, 



 

zato predsednika Ratka prosim za poročilo. 

[Ratek] Lepo nam je tudi Matej včeraj to povedal, da smo sploh vedeli, za kaj se ornk gre, in s 

kakšnimi smernicami ste prišli. In vsaka vam čast. Ta dokument je odlična zadeva, da 

vsaj vemo eno pot, kam naj gremo s tem. Seveda pa tako, kakor je rekla podžupanja, 

sodelovanje bo treba. Mi bomo že morali tudi s sodelovanjem potem dati v proračun 

ena sredstva za takele zadeve, tako, da naj bi šlo v tole smer. Če ne bo, bomo, seveda, 

vseh ne bomo mogli narediti, ker želje so tu ogromne, a ne. Je... Ampak, če, jih bomo 

pa par naredili, bo pa že to šlo, te, ki imamo ta najbolj možno, no. In zato smo mi tudi 

rekli, da se v takem smislu naj Občinski svet seznani s to točko. Hvala. 

[Mandeljc] Hvala lepa. Dajem v razpravo. No, zdaj pa Jakopič, svetnik Jakopič, še kdo drug? 

[Jakopič] No, jaz sem izredno razočaran, ampak izredno. Blejski Vintgar se uporablja neštetokrat. 

[Mandeljc] Ja. 

[Jakopič] Da to mi ne znamo zapreti, to je naše. Zdaj pa, zdaj pa meni predstavljate, da je 

Pokljuška soteska blejska. A zdaj bo še Blejska soteska, ker je noče noben vzdrževati. 

Kam smo prišli? Ne zatiskajmo si oči! 

[Hudovernik] … 

[Jakopič] To je noro! 

[Hudovernik] Ja, samo dve stvari bi razložil. Hvala za tole vprašanje. Prva zadeva, ne, tam sem jasno 

rekel: pot skozi Pokljuško sotesko je v upravljanju Turističnega društva Bled. Tako je 

bilo, zdaj kaj je to,  a je to res ta zgodba… 

[Jakopič] … turističnega... 

[Ratek] Ne, ne, ne, ne, ne. 

[govor se prekriva] 

[Jakopič] Planinskega. 

[Ratek] Tudi planinskega ne. 

[Mandeljc] Eden govori.  

[Ratek] Ja, pardon. 

[Hudovernik] Planinskega, se opravičujem, tukaj me je malo,  Planinskega društva Bled. Tako, da, ne, 

skrbimo, jo urejamo, seveda, je to naša soteska. To je to, mislim, to je to. 



 

[Jakopič] Samo govorim, če ne bomo pozorni, imamo že Blejski Vintgar, bomo imeli še Blejsko 

sotesko, če ne bomo pozorni! 

[Hudovernik] Pozorni... 

[Jakopič] Koliko je pri nas država že izgubila; je merlot, izgubila je že nešteto reči, a bomo mi tudi 

Gorjanci izgubljali znamenitosti, take, ki jih nima svet? 

[Hudovernik] Ja. 

[Jakopič] To je žalostno! 

[Mandeljc] A dovoliš, da ti odgovori? 

[Hudovernik] Ja, ja. Ja, se... Tukaj, tukaj smo naredili en korak naprej, ne, zdaj je pa to, da smo – zdaj 

upam, da boste pravilno razumeli naše razmišljanje, ne, da smo registrirali besedo 

Blejski Vintgar in jo brez našega dovoljenja ne smejo uporabljati. Mi želimo, da se to 

imenuje Soteska Vintgar. Tako, da tole je, jaz upam, da to razumete, ne, to smo 

registrirali ime in… 

[Mandeljc] No, če lahko samo dodam? Veliko smo na telih turističnih, pa teh sejmih recimo, z 

občinske strani. Pa vedno ponorim, kadar slišim Blejski Vintgar, tako da se mi smejejo. 

In že marsikdaj mi je uspelo, da so popravili, ampak veliko je pa še zmeraj tega. Žal. 

[Hudovernik] Ja, tukaj se, pač, moramo mi tudi prvič kot Turistično društvo Gorje, kot vsi Gorjanci, 

da, pač, tako, kot si rekla, da kadar je omenjena ta besedna zveza, da rečemo: 

oprostite, Soteska Vintgar. 

[Mandeljc] Vintgar, ja. 

[Hudovernik] Ne? Pač, tako je, ne. In seveda, zdaj ta registracija, ne, ima neke, dajmo reči, neke, neko 

težo, ne, recimo… 

[Mandeljc] Ja, seveda… 

[Hudovernik] ... bo pa treba še leta in ogromno ponavljanja, da bomo to ozavestili.  

[Poklukar] To je vse zrihtal Vinko Govc. On je dal ta prvi ime Blejski Vintgar, prej je bil samo 

Gorjanski Vintgar.  

[Hudovernik] On je bil, a ne? 

[Ratek] Ja. 

[Mandeljc] Dobro.  



 

[Hudovernik] Tako, da ja, hvala za to pobudo. Se trudimo in tako, da delamo v tej smeri, no. Tako, da 

v, v smeri dobrobiti kraja in tako, kot je Ivan rekel, ogromno enih projektov in, a ne, 

skupaj, da nekaj premaknemo, potem bo pa ta energija prišla. Tule je zdaj treba nekaj, 

nekaj narediti par korakov, da vidijo ljudje, da se jih posluša in, da... 

[Mandeljc] Dejstvo je, da res, skupaj bo treba, samo vedeti morate, da do zdaj ste imeli do 

nedavnega praktično vi več dohodka kot občina sama, a ne? 

[Hudovernik] Ja. 

[Mandeljc] Tako, da z občinskim denarjem bo... 

[Hudovernik] Tukaj, tule upam… 

[Mandeljc] ... ne bo pretiran… 

[Hudovernik] Ja. Tako, da jaz upam tukaj, da tudi prepoznate, ne, da smo ga odgovorno, zdaj smo ga 

ogromno vložili v obnovitev, tudi sodelovali z občino, a ne, in tudi še ta denar se mora 

v kraju pokazati, ne? 

[Mandeljc] To, ja.  

[Hudovernik] … razvijati naprej, ne. Tu so bili projekti multimedijskega centra, zdaj to, zdaj se to, pač, 

je  na čakanju, pač, so druge prioritete, ampak ja. To je, tako kot ste rekli, vizija je Gorje 

kot destinacija. Imamo kaj za pokazati. To in… to lahko kar nekaj časa. 

[Ratek] In razbremeniti te naše ceste potem, da je to treba nekaj spraviti. Ne, da bomo... 

Večinoma ljudje v Gorjah, razen sobodajalcev, če bi rekel, imajo vsi ostali samo dren 

pa samo... 

[Hudovernik] To je res, ja. 

[Ratek?] ... nejevoljo. 

[Hudovernik] Zaradi tega, je, zaradi tega delamo zdaj v tej smeri parkirišča… 

[Mandeljc] No, zato pa, zato pa jaz... 

[Hudovernik] ... v tej smeri, a ne, parkirišča. 

[Mandeljc] ... zato pa jaz trdim, da je treba, tudi občina kot taka od tega, ker je treba, da 

infrastrukturo ureja, se je treba dogovoriti za določene pota, kako to... 

[Hudovernik] Skupaj narediti, a ne… 



 

[Mandeljc] ... kakšno tudi finančno sodelovanje med obema. A ne? 

[Hudovernik] Ja. 

[Mandeljc] Ja. Ker... 

[Hudovernik] Mi smo… 

[Mandeljc] ... vsa ta gužva je ne zadane samo Podhom, ampak zadane kompletne Gorje. 

[Hudovernik] Ne, saj tole, ne vem, koliko poznate ureditev za zimsko sezono, ne, za biatlonsko 

prvenstvo v Zatrniku bo redar…  

[Mandeljc] Ja, seveda. 

[Hudovernik] Prvo bo tamle pri lipi pa... 

[Mandeljc] …bo v Gorjah tud…  

[Hudovernik] ... in, če bo slučajno kdo prišel gor pa Poljanah, če bo slučajno kdo prišel, bo parkirišče 

ta zadnje bo pr Betajni. Tako, da ja. Ja. 

[Mandeljc] Ima še kdo kaj za vprašati? Svetnik Kolenc? 

[Kolenc] Ja, hvala za besedo. Zdaj, jaz sem se tudi udeležil tegale posveta o razvoju, ki ste dobro 

speljal in organizirali. Tudi same te tematske delavnice, ki ste jih imeli, a ne, na različne 

teme. Zdaj, tukaj je prišlo idej veliko, a ne, karkoli, kar smo se spomnili, smo napisali, a 

ne.  

[Hudovernik] Res je. 

[Kolenc] Fajn je zbrano zdaj to na enem listu, a ne, zdaj je, pač, to treba malo postopno, a ne, 

potem preštudirati, predebatirati, a ne, ker, recimo, ne vem, ne vem, tak primer, ne, 

ne vem, radi bi imeli čisto vodo, po drugi strani bi pa turizem v Radovno, da bi šel. To 

ne gre skupaj. A ne? Tudi v tem gradivu notri nekako – pa kolesarjenje pa Radovna a 

ne, to ne bo šlo, a ne. Bo treba, pač, preštudirati pa videti, kaj gre skupaj, kaj ne gre 

skupaj, a ne. Zdaj, glede sodelovanja z občino; jaz ne vem, ne vidim problema, a ne, 

ena stvar je sama občinska uprava, druga stvar smo pa mi svetniki, ki bomo kaj naprej 

potisnili pa rekli: dajmo, dajmo, dajmo, a ne. Saj to je stvar, ne vem, ne vidim problema 

z občinsko upravo, z nami svetniki pa ne vem, še manj, če je zadeva dobro 

pripravljena… 

[Hudovernik] No, saj. Krasno.  

[Kolenc] To je to. Potem je pa še tole: biatlonsko, bi rekel, biatlonsko vas si omenjal, a ne? 



 

[Mandeljc] Ne, zimsko. 

[Hudovernik] Zimsko, zimsko 

[Kolenc] Zimsko vas. Tu me čudi, da se zdaj že pogovarjate pa, da ni nobenega od občine zraven.  

[Hudovernik] To je bil, prvi sestanek je bil, da sploh vidimo, ali je interes in, da bo. Zdaj imamo 

naslednjega, kjer je pa razrez stroškov potem pa bomo videli zadevo, ne, potem smo 

pa, seveda... 

[Kolenc] Ja, ni bil čisto prvi, če se temu reče… 

[Mandeljc] Saj to ti govorim, da je treba na obeh straneh zainteresiran biti, ne samo potem, ko je 

treba denar. 

[Hudovernik] Ja, ja, ja, ja. Ne, ne, seveda… 

[Kolenc] Soglasje pa le mora občina dat… 

[Hudovernik] Zdaj, zdaj je nekaj. Seveda, tule tudi bodo drugi vključeni noter. Nekaj morate zastopiti, 

da mi ne želimo z neko idejo, ki nima, ki je samo na nivoju ideje pridet... 

[Mandeljc] Ja. 

[Hudovernik] To je, ideja mora malo že biti na papirju in mora že nekaj dati. Če ne gremo na nivo, 

ne… 

[Mandeljc] Rekla, kazala. 

[Ratek] Pusti, pusti. Pusti, pusti. 

[Hudovernik] To so gostilniške debate, tako da tako, kot sem rekel, ne: jutri se še dobimo in potem 

bomo, seveda, povabili tudi občino oziroma tole in smo pripravljeni z zadevo priti in 

predstaviti, ampak s konkretnimi, a ne, prognozami, ne rekla, kazala. Tako, da, a ne? 

Zato tudi jaz upam, Janez, in tudi ostali, da to razumete. Ne, da bi karkoli skrivali pa 

solirali, ne. Tega, seveda, tule v Gorjah, jaz se tega ne grem, no, kot v.d. kot 

podpredsednik, mi je zelo pomembno, da se transparentno pogovarjamo in zadevo 

peljemo, no, tako. Naprej… 

[Mandeljc] Krasno. 

[Kolenc] Bi se pa še zahvalil za vabilo za ogled še jaz, za ogled… 

[Mandeljc] Ja. 



 

[Kolenc] ... ki je bilo res... 

[Hudovernik] Hvala. 

[Kolenc] ... kvalitetno, res kvalitetno predstavljeno 

[Ratek] Samo še to bi jaz dodal: mi smo se tudi včeraj z Matejem pogovarjali, da tu notri v temle 

ni, ampak je tudi to občinska zadeva, da nimamo nobenega igrišča za otroke. 

[Hudovernik] Bravo, ja… 

[Ratek] Takega, kjer bi... 

 [Hudovernik] Res je. 

[Ratek] Ni to tako draga zadeva, samo, recimo, če se oni sprehajajo skozi Vintgar, naj se pa 

otroci še nekje igrajo.  

[Hudovernik] To je res. 

[Ratek] Ker za Gorje tudi tega nimamo.  

[Hudovernik] To je res. 

 [Poklukar] Zemlje nimaš, kaj boš… 

[Ratek] Ja, saj… 

[Hudovernik] Tako, da tukaj... 

[Mandeljc] To smo se tudi dogovarjali, recimo, imate notri za domače izdelke pa tole. Klobuk dol, 

če pripravite kmete, dokler bodo lahko pod mizo prodajali, da bodo na tržnico šli. 

[Hudovernik] Ja, res je. To smo opazili tudi mi, tako da to je res specifika… 

[Mandeljc] To se jaz od prvega mandata dajem, pa ni…  

[Hudovernik] Ja, to je, določene stvari so... 

[Mandeljc] Tako, da boste imeli določene stvari zelo težko, no. 

[Hudovernik] Določene stvari so specifične. 

[Mandeljc] Ja, ja. 

[Hudovernik] Vemo da Gorje imamo eno, smo eni specifični ljudje tule notri , no, ampak je prav tako, 

ne, saj jaz sem ponosen na to, da sem Gorjanc. 



 

[Mandeljc] Tudi jaz. 

[Hudovernik] Vedno bil in bom… 

[Mandeljc] Tako. 

[Poklukar] Kaj pa Pokljuška soteska, kje boste pa parkirplac tam naredili? 

[Hudovernik] Tu smo… 

[Poklukar] Za Blejčane… 

[Hudovernik] ... tu smo spet, tu smo spet tam, a ne, spet tam. To je tule, saj veste, ZON nam nagaja, 

ta Zakon za ohranjanje narave in zdaj, če nam omejijo vstop ker mi smo res zdaj 

povečali z enosmernimi kapacitete lahko … 

[govor se prekriva] 

[Hudovernik] Ne, ko bo zalaufalo, ne, in če bodo veto dali, potem bomo imeli v Pokljuški soteski, 

potem bomo imeli, ampak ne samo, potem bomo imeli Hotunje, pa v Gorje to bo 

noro… 

[Ratek] Seveda. 

[Hudovernik] ... dol parkiranje in smo spet skupaj zdajle. Klicali bodo Tomaža, ne, recimo, zdaj 

Tomaža, lahko da bo takrat kdo drug, ne, tisti. Sami pa brez vas, brez občine pa ne 

moremo nič narediti tam, a ne, spet. In pa, seveda, lastnikov. Je pa to še neodkrit, 

mislim, neizkoriščen, mi je nismo še monetizirali, spet je vprašanje, kako to  pa Mežakla 

je tudi nekaj podobnega, a ne. 

[Poklukar] Ja, seveda. Mežakla… 

[Hudovernik] Mežakla bo tudi se odkrila, Mežakla je lepa, to je enkratna… 

[Mandeljc] Zame je lepša kot Pokljuka. 

[Hudovernik] Ja. Mislim, tudi več ponuja, a ne, na Pokljuko res greš na planšarijo pa te zadeve no, 

ampak naslednja stvar, smo se pogovarjali, ne, recimo, da mi nimam enega 

planšarstva, a ne, v Gorjah, ne, recimo, Obranca bi bile čudovite, mislim, to je tako 

lepo. A ne, in to, ko bodo to odkrili ljudje, tule, ker mi rabimo nekega višjega cenovnega 

nivoja turizma, ne, to ne bo en dan, to sta dva dneva, to so trije dnevi. In tule imamo 

tale projekt S kolesi na Mežaklo, ne, spet je, potem spet obstanemo, ne. Promet pa 

smo spet, centralno parkirišče, eko mobilnost, ne, to je, to je, to je to. Je pa to vizija za 

prihodnost, ne. To ni iz danes na jutri, ne, saj to Janez kot predsednik strateške skupine, 



 

a ne, to veš notri, tam smo dali pobudo za to, a ne, mi delamo v tej smeri, tako da 

imamo zemljo že, a ne. Bomo še kaj probali dobiti, da bo, da bomo takrat pripravljeni, 

ko bo priložnost, ne. Potem bodo pa rekli, so imeli srečo; nič ni bilo Sreča je… 

[Mandeljc] Opoteča. 

[Hudovernik] ... ko se priložnost pa pripravljenost srečata, ne, moraš biti pripravljen. Tako, da ja, še 

enkrat hvala... 

[Mandeljc] V redu, hvala tebi. 

[Hudovernik] ...da vas ne zadržujem. Hvala tudi za organizacijo, mislim, tole je bilo prav lepo pa, 

Martina je obvestila, sem prišel, evo… 

[Mandeljc] Lepo. Veliko sreče pri delu in čim več... 

[govor se prekriva] 

[Hudovernik] [nerazumljivo] lepo, učinkovito. 

[Mandeljc] ... realiziranja. 

[Hudovernik] Tudi vam. Lep pozdrav, živjo. 

[govor se prekriva] 

[Mandeljc] Lep pozdrav, srečno. No, s tem zaključujem razpravo. Mogoče samo kot obvestilo 

svetniku Pavlu, ki je zaradi WC stranišč omenjal za Pokljuško sotesko, smo dogovorjeni 

… 

[Jakopič] Tisto bom… 

[Mandeljc] ... oziroma je že... 

[Jakopič] ... tisto bom jaz pod razno. 

[Mandeljc] Samo, so že, veš? So že naročeni.  

[Jakopič] A? 

[Mandeljc] So že naročeni. 

[Jakopič] Kdo? 

[Mandeljc] Stranišča. 



 

[Jakopič] Aja. Saj imam še kaj. 

[Mandeljc] A, imaš še. Dobro. Dajem na glasovanje naslednji predlog sklepa: Občinski svet Občine 

Gorje se seznani s poročilom … Posvet o razvoju turizma v Gorjah. Glasujemo za. 

Soglasno. In smo pri 15. točki, kadrovske zadeve. Imenovanje člana v knjižnični svet 

Knjižnice Antona Tomaža Linharta Radovljica. Za uvodno obrazložitev prosim Janeza 

Kolenca, predsednika Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja. 

[Kolenc] Hvala. V roku sta prispela dva predloga, in sicer Anja Bunderla je predlagala Sašo 

Boršek, Krnica. Ivan Ratek pa je predlagal Špelo Jakopič, Podhom. Komisija za 

mandatna vprašanja, volitve in imenovanja Občinskemu svetu Občine Gorje predlaga, 

da za člana v knjižnični svet Knjižnice Antona Tomaža Linharta Radovljica imenuje Špelo 

Jakopič iz Podhoma.  

[Mandeljc] Hvala lepa. Odpiram razpravo, ima kdo kaj...? Če nima, dajem predlog na glasovanje: 

Občinski svet Občine Gorje imenuje Špelo Jakopič v knjižnični svet Knjižnice Antona 

Tomaža Linharta Radovljica. Glasujemo za. Hvala lepa. Prihajamo na 16. točko, 

informacija župana no, oziroma glede na večno debato Poljšice in najbolj njena 

aktualna prav izgradnja te Poljšice, lahko rečem, da danes smo bili ponovno spet na 

ogledu tudi. Pohvaljen je bil naš svetnik s Poljšice, da se zavzeto trudi in išče vse sorte 

stike, da pride z določenimi stanovalci skupaj, da dovolijo eno ali drugo. Tako, da ker 

pa so večna, večne debate, koliko denarja, kam z denarjem, da je , koliko penalov, mi 

je Jožica pripravila nekaj podatkov. Začetek gradnje – pogodba je bila podpisana 

23. 8. 2019, kar je bil zadnji čas sicer za, da so lahko začeli gradnjo. Elektro in Telekom 

sta k projektu pristopila naknadno in že s tem nekoliko upočasnila gradnjo. Reševanje 

zatečenih stanj na terenu, ki bi jih morali, v bistvu, lastniki urediti že v letu 2009 pa jih 

niso, to je bilo ob izgradnji kanalizacije, je dodatno upočasnilo. Potem, približno 60 dni 

zaradi slabega vremena. Zdajle spomladi je bila pa korona, ne, je bilo pa še to. Tako, da 

pogodba je bila pa na željo Občine Gorje podaljšana do 30. 9. 2020, ker bi ob 

morebitnem asfaltiranju tega odcepa, ki je že, ki ima grobi asfalt, praktično uničevali 

sami sebi cesto, ko bi se delala druga faza, bi po tej prvi vozili in bi uničevali cesto. Zato 

je občina to storila. Vrednost investicije je bila 311.567, to je vodovod, cesta, nadzor, 

javna razsvetljava. Porabljenih je bilo tokrat šele 198.605 evra. Zaključek je predviden, 

kompleten zaključek, ob zaključku faze 2. Takrat bodo v kompletu asfaltirali. Ker pa 

izvajalec ni sam kriv za podaljšanje pogodbe oziroma za zamudo, se mu pogodbene 

kazni ne zaračunava, ampak sanira, vse to na lastne stroške že zdaj sproti. Druga faza 

pa se je začela v 2020, pogodba je bila podpisana 14. 5. in dela tečejo po planu. Bila so 

tudi že dodatna dela, ki pa so izvedena v roku. Ponovno sta vključena Elektro Gorenjska 

in Telekom, ki se včasih tudi malo bolj tako odzivajo, je danes povedal. Predvidena 

vrednost investicije pa je 204.204, skupaj vodovod, cesta, nadzor in javna razsvetljava. 

Toliko, da imate malo v skupnem, kako Poljšica poteka. Saj pravim, izredno so pohvalili 



 

svetnika Pretnarja, da je velikokrat udeležen, velikokrat prisoten, pove, kako in kaj, 

tako da tudi Dominik je, pa ga žal danes ni pa bi lahko kaj povedal. Lahko svetnik 

Pretnar kaj doda, pove? 

[Pretnar] Jaz bi se samo našim sovaščanom na Poljšici zahvalil za kooperativno sodelovanje. Res, 

do kogar koli stopim ali pa ga odgovorim ali pa prosim, da poskušamo dobiti rešitev, 

vsak je pripravljen sodelovati. Zdaj, v teh drugih, govorim za 2. fazo, tudi kar se 

občinske uprave tiče, moram reči, da dobivam odgovore, v bistvu, v eni uri na 

elektronska sporočila. Tako, da če bomo na tak, tako sodelovali oziroma šli v tej smeri, 

jaz predvidevam in upam, da se bo zadeva zaključila še pred, pred rokom, to je pa... 

[Mandeljc] Ja, če bo vreme naklonjeno. 

[Pretnar] Ja, vreme, pač, mora več stvari se mora poklopiti, od vremena tudi, tudi zdravstvene 

situacije je, a ne, in, ampak res sem pa izredno vesel, da sovaščani sodelujejo, no.  

[Mandeljc] Krasno. Čeprav, saj pravim, danes so, saj si bil zraven, so povedali, da je izredno 

zahtevno. Določeni ljudje ne vedo niti, kje imajo priključek, kaj imajo, kaj je to… 

[Pretnar] Ja. A ne, moraš iti na teren, da vidiš... 

[Mandeljc] Ja, ja. 

[Pretnar] ... kakšna je situacija, a ne. 

[Mandeljc] Res je. Res. 

[Pretnar] Ne, ti tam vidiš tisto jamo, 2 metra globoko, notri pa cevi, da jih prešteti ne moreš. Je 

zadeva kompleksna pa... 

[Mandeljc] Ni enostavno. 

[Pretnar] Ni enostavno, no. 

[Mandeljc] Res. Tako, da ja. No, jaz imam samo to s te strani in gremo na 17. točko, pobude in 

vprašanja. Ima kdo vprašanja? Predloge? 

[Ratek] Ta stare še pregledat… 

[Mandeljc] Ta stare, ja. Ja. A imate kaj? Ok. Anje Bunderla ni. Lahko povem čisto v informacijo, da 

je določene stvari zahtevala, ki je več kot pred pol leta dobila. Tako, da se bomo morali 

potruditi pa bolj brati. Primož Pretnar? 

[Pretnar] Ja, jaz sem z odgovori zadovoljen, razen mislim, da nisem dobil pod, podpis na 

vprašanje pod 3. točko, nisem dobil odgovora še. Ostalo je pa v redu.  



 

[Mandeljc] Ivan Ratek? 

[Ratek] V redu. 

[Mandeljc] V redu. Primoža sva že imela. To smo povedali, terminski plan dobiš pismeno, a ne, 

tega nisi dobil? Primož? A tega nisi dobil? 

[Pretnar] Ne, od turistično društvo oziroma parkiranje pa... 

[Mandeljc] Aja. Aha. 

[Pretnar] ... pisna vprašanja, 3. točka.  

[Mandeljc] Dobro. Potem Zdenka? 

[Repe] Ja, v redu, hvala. 

[Mandeljc] V redu. Urban? 

[Jan] Ja, v redu… 

[Mandeljc] Krasno. Pavel?  

[Jakopič] Ja. 

[Ratek] Zdaj ni več štange, no, mislim... 

[Jakopič] Zdaj je narejeno. 

[Mandeljc] No in to je vse. To je to. Zdajle pa nove pobude, vprašanja. Pavel? Ja, svetnik Jakopič? 

[Jakopič] Nekaj sem že slišal. Nekaj me pa še zanima.  

[Mandeljc] Mhm. 

[Jakopič] Tale pokljuška luknja mene boli vse skozi, to 10 let. Pa to, čigava je Pokljuška soteska? 

Kdo je upravljavec? Kdo mora vzdrževati to sotesko? V nedeljo popoldne je bilo v 

soteski 62 avtomobilov. Parkirani so bili na vrh, na »jel«, notri je bilo premalo prostora. 

Vhodi v parkirišče in parkirišče niso urejeni. Najbolj problematično pa je to, da je vstop 

v sotesko brez urejenih javnih stranišč. Lahko nas je sram, da turisti v okolici nimajo 

javnih stranišč. To pereče vprašanje ponavljam že 10 let. 

[Mandeljc] Res je. 

[Jakopič] Ja. Že en mandat, en mandat vmes nisem bil, že prejšnji mandat, tako… 



 

[Mandeljc] No, jaz kar tega vem recimo, samo toliko vmes; za stranišča sem ti, veš... 

[Jakopič] Hvala. 

[Mandeljc] ... kar se pa tiče upravljanja, je pa že bivši predsednik Turističnega društva, Peterman 

zmeraj govoril, da imajo nekako eno pogodbo Turistično društvo, da upravlja Vintgar 

in skozi to, kar je s tistim denarjem, mora skrbeti tudi za galerije pa za Pokljuško 

sotesko. 

[govor se prekriva] 

[Mandeljc] Pa za galerije. Zato so jih tudi takrat oni obnavljali. 

[Jakopič] No, zdaj se pa nekaj gremo. Zdaj se gremo z Zatrnikom, za zimsko vas. Zdaj se gremo 

za, tamle gor, za Obranco… Zdaj se gremo za Pokljuško sotesko. Dajmo nekaj do kraja 

narediti.  

[Mandeljc] Ja. 

[Jakopič] Nekaj uredimo, da bo turist zadovoljen. Ne moremo 10 reči narediti na pol. Nekje 

začnimo.  

[Mandeljc] Se strinjam. 

[Jakopič] Pa nekje do konca naredimo.  

[Poklukar] Ja, najbolj važna je voda na Zatrniku.  

[Jakopič] Ja. 

[Poklukar] Pa se še pol naprej kaj izgovarjal, kaj bodo naredili. 

[Jakopič] No, potem imam pa še eno vprašanje. 

[Poklukar] A drži? 

[Jakopič] Ni vezano na to. Zdaj sicer te svetnice ni, me pa zanima kot svetnika, koliko je bilo 

vezano na vprašanje in odgovore svetnice pritožb in na katere organe so bile le-te 

naslovljene? In zakaj? Koliko stroškov in delovnih ur občinske uprave je bilo porabljenih 

za pripravo pojasnil in odgovorov na prijave svetnice? Na vse različne organe, prosim 

za odgovor. 

[Mandeljc] Ta odgovor bo zahteval več, zato bo pisno, a ne? 

[Jakopič] Hvala lepa. 



 

[Mandeljc] Hvala lepa. Še kdo? 

 [Mandeljc] Ima še kdo kaj? Janez, ti si se nekaj oglašal? 

[Kolenc] A jaz? Jaz sem se le zasmejal… 

[Mandeljc] Ne, prej si že hotel nekaj? 

[Kolenc] Ne vem, kaj, sem pozabil. 

[Mandeljc] A, pozabil. Ima še kdo kaj? 

[Ratek] Nehaj, dosti! 

[Mandeljc] Ne? 

[?] Ja. 

[Jakopič] Hvala, ker ste me vprašala… 

[?] Ja. 

[Mandeljc] Ja ne, zakaj? Ja. S tem smo naš dnevni red izčrpali. Če preberem to, kar tamle piše, 

smo, mi smo svoje odsedeli in na svidenje, ura je pa 19.30. Najlepša vam hvala, želim 

vam čim več zdravja in lepega... 

 


